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Tresla se je gora, rodilo se 
je (zaenkrat) nič
Od lokalnih volitev je minilo več kot zagotovljenih 100 dni miru za novoizvoljeno oblast.
In čeprav je res, da so bili dnevi po volitvah občinskih svetnikov preobremenjeni z drugim 
krogom volitev župana je dejstvo, da je bilo doslej narejenega bore malo.

Stol
Čisto preprosta je stola bit, 
vse kar rabim-to je rit.
To ni moja poza prava, 
te praznine sem že sit, 
ker tudi ko je b’la proslava 
kulturni dom je bil nabit. 
Včasih suha-včasih debela, 
marsik’tera je že tu sedela, 
a zadnje čase za proslave, 
v samoti čakam riti prave.
In razmišljam sam pri sebi: 
“Takšno stanje je hudič.”
Pa ne zamerite potrebi, 
a ko sem sam, ne čutim nič. 
(d.g)
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V času pred volitvami je bilo slišati 
marsikaj, kar je dišalo po predvolil
nih obljubah s figami v žepu. Ampak 
tega smo že vajeni in zaradi tega se 
ne gre jeziti preveč, čeprav nekateri 
te dni že opozarjajo novoizvoljenega 
župana, da je obljubil odstranitev le
žečih policajev pa so še vedno vsi na 
svojih mestih.
Zagotovo bi bilo hitro uresničevanje 
takšnih obljub neresno početje, saj 
je treba tudi tako obrobne posege v 
naše okolje dobro premisliti. So pa 
nekatere poteze, ki jih nova oblast 
mora narediti dokaj hitro, če želi 
ohraniti kredibilnost in pridobiti na
klonjenost volivcev.

Spomnimo se, kako se je novoizvo
ljena slovenska oblast takoj lotila 
nekaterih povsem banalnih a vendar 
ljudem simpatičnih potez z ukinitvi
jo nalepk, poenostavitvijo tehničnih 
pregledov, uzakonitvijo bora legalisa, 
poenostavitvijo upravnih postopkov 
in podobno. Vmes so seveda opravili 
celo vrsto kadrovskih zamenjav, ki 
pa so se kar porazgubile med vsemi 
ostalimi opravili.
Nova izolska oblast je v prvih treh 
mesecih storila bolj malo. Nekaj zato, 
ker ji je novonastala opozicija metala 
polena pod noge, največ pa zato, ker 
se je dela lotila brez energije.

Večino le te so gotovo porabili na 
županskih volitvah, toda volivcev to 
ne zanima prav veliko in zagotovo 
še niso pozabili besed in napisov na 
transparentih, plakatih in v volilnem 
gradivu. Tam je predvsem pisalo, da 
se bodo v Izoli zgodile spremembe. 
Pa se, razen zamenjave oblasti, ni 
zgodila niti ena, ne v dobro ne v sla
bo. Vsi kadri so še vedno na svojih 
mestih, poklicnega imamo le sveto
valca župana, proračuna še vedno ni, 
brezplačnega parkiranja tudi ne, na 
pobude in vprašanja občanov in svet
nikov ni odgovorov.
Le česa so se nekateri 
tako bali?. (Mef)

Nekoč je bil NK Ampelea
Danes, v četrtek, 22. februarja, ob 18.00 
uri bodo v veliki dvorani Manziolijeve 
palače predstavili zanimivo knjigo o 
zgodovini nogometnega kluba Ampelea, 
predhodnika NK Izola, ki je pod tem 
imenom nastopal med leti 1923 in 1955. 
Knjiga, ki opisuje bogato zgodovino 
tega nogometnega kluba, je izšla v 
Italiji, njen avtor je Luca Dibenedetto, 
predstavitev pa je pripravila skupnost 
Italijanov Dante Alighieri iz Izole.

i<Banka Koper
INVI OTO MAXX
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Občinski svet

Nenavadna poročila Koliko kulture je 
o stroških kampanje bilo ob prazniku
V tej številki Mandrača sicer objavljamo začetek javne 
obravnave predloga proračuna za leto 2007, toda na da
našnji seji občinskega sveta bo govora o povsem drugih 
stvareh. Poleg poročila o stroških volilne kampanje bo za
nimivo tudi odločanje o spremembah statuta Komunale.

kulture?
0 uradni proslavi ob kulturnem prazniku, ne gre izgubljati 
besed. Prisotni so pogrešali najavljenega govornika, pogre
šali so več ljudi in predvsem več dobrega razpoloženja. A 
to še zdaleč ni največji problem.Občinski svetniki bodo najprej 

potrjevali zapisnik 2. izredne 
seje Občinskega sveta, nato pa 
se pozabavali z zaključnim po
ročilom o Energetski zasnovi 
Občine Izola, ki ga pravzaprav 
nihče ni resno pregledal in je 
umanjkalo že na zadnji seji sve
ta v stari sestavi.
Manj težav bo s sprejemanjem 
predloga Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o komunal
nih taksah, zato pa bo zanimivo 
že pri predlogu Odloka o komu
nalnem opremljanju za območje 
LN Leninova - Elvire Vatovec, kjer 
predalagtelj že predvideva hiter 
postopek sprejemanja tega doku
menta.
Potem se bodo občinski svetniki 
lotili svoje organiziranosti in za 
začetek sprejeli predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi, delovnem 
področju in sestavi odborov in 
komisij Občinskega sveta občine 
Izola. Kot je znano so nekatera 
delovna telesa že oblikovana, ne
katera pa bodo v teh dneh. Seveda 
bodo morali sprejeti tudi predlog 
Pravilnika o spremembah in do
polnitvah Pravilnika o plačah ob
činskih funkcionarjev, o plačilih 
za opravljanje funkcije podžupa
nov in članov občinskega sveta, 
o nagradah članom nadzornega 
odbora, članom komisij in odbo
rov občinskega sveta ter članom 
delovnih skupin organov občine 
Za konec bodo občinski svetni
ki podali še soglasje Občinske
ga sveta k Spremembam Statuta 
javnega podjetja Komunala Izola 
d.o.o., zelo zanimivo pa bo bra
nje poročila o volilni kampanji za 
lokalne volitve županov in svetni
kov 2006, ki nudi zanimivo branje 
o tem, koliko je kdo porabil in 
koliko je kdo dobil ter od koga.

V nadaljevanju bodo sprejemali 
še Sklep o financiranju političnih 
strank iz sredstev proračuna Ob
čine Izola, rešili nekaj kadrovskih 
vprašanj (imenovanje ravnatelja 
Osnovne šole Livade in predstav
nika občine v Centru za socialno 
delo) ter se lotili še vprašanj in bo- 
bud občinskih svetnikov.

Direktnega prenosa seje ne bo
Na svetniško vprašanje glede 
stroškov televizijskega prenosa 
sej občinskega sveta občine Izo
la, bodo svetniki dobili naslednji 
odgovor:
V postopku javnega naročanja 
smo za snemanje sej občinskega 
sveta pridobili veljavne ponudbe 
dveh ponudnikov (MITIČ Troha 
Mitja s.p. Portorož in SPONKA TV 
Domates d.o.o. Portorož). Naju
godnejšo ponudbo je posredovala 
gospodarska družba SPONKA TV 
Domates d.o.o. Portorož, s katero 
smo sklenili pogodbo o pripravi 
digitalnega video zapisa sej ob
činskega sveta občine Izola. S po
godbo je določena začetni strošek 
snemanja seje. ki znaša 397,50 
Evrov ter vsaka nadaljnja ura sne
manja v višini 62,80 Evrov, v ceni 
ni vključen DDV. S pogodbo smo 
tudi opredelili možnost uporabe 
posnetka seje občinskega sveta 
v distribuciji izvajalca na kabel
skem sistemu (dve ponovitvi). 
Sredstva za stroške snemanja sej 
občinskega sveta so predvidena v 
kontu 1406 Obveščanje in spletne 
strani, na postavki 140606 drugi 
splošni materiali in storitve - sne
manje sej. V letu 2006 smo iz te 
postavke črpali sredstva za sne
manje sej občinskega sveta v vi
šini 8.054,23 Evrov (1.931.074,80 
sit).

(dm)

Pred proslavo se je izolski župan To
mislav Klokočovnik srečal z izolskimi 
kulturniki. Zgodilo se je nekoliko na hi
tro in skoraj v ilegali, vsaj za novinarje, 
ki o tem srečanju niso bili obveščeni, 
pa tudi za nekatere kulturnike, ki go
tovo sodijo med tiste, bolj ustvarjalne 
in produktivne, vendar jih tam ni bilo. 
Med temi so bili organizatorji priredi
tev v Manziolijevi palači, predstavniki 
Društva likovnikov južne Primorske 
- Insula, predstavnikov Mediteran fe
stivala, da o mladinskih društvih, ki se 
tudi gredo kulturo, niti ne govorimo.

Če za mlade in tiste, ki kulturniški 
oblasti niso všeč še razumemo, po
tem ni razumljivo, da na takšnem 
srečanju ni predstavnikov Insule, ki 
je pravzaprav edina zares akadem
ska ustanova v našem mestu. Zdru
žuje namreč vse akademske likov
nike s tega dela Slovenije in skrbi 
za ohranitev pravega odnosa med 
ljubiteljskim in akademskim slikar
stvom, kiparstvom, grafiko itd. Za 
povrh pa prav letos praznujejo še 
20 letnico delovanja.
DLU Insula deluje aktivno že od leta 
1983, z razstavno dejavnostjo pa je, 
ob pridobitvijo lastnega galerijske
ga prostora v Izoli pričela leta 1987. 
V začetku je bila Insula financirana 
s strani Obalne kulturne skupnosti, 
saj je bila medobčinska organizaci
ja. Po razpadu le te so se tri obalne 
občine dogovorile, da bodo vse tri 
financirale delovanje tega društva in 
nekaj let je to res držalo. Potem pa je 
bilo dobre volje vse manj, enkrat so 
odpovedali eni, drugič drugi, ven
dar pa je bila Insula zapisana med 
proračunskimi porabniki in je imela 
zagotovlje, sicer skromen, finančni 
prispevek občin. Zdaj pa je že nekaj

let med tistimi organizacijami, ki se 
morajo za proračunski denar pote
govati na projektnih razpisih, ki jih 
imajo posamezne občine. Težava 
pri tem je seveda ta, da ti razpisi 
prihajajo v zelo različnih terminih, 
dejavnost pa je trajna. Letos so se 
tako znašli v situaciji, da je koprska 
občina razpis objavila novembra, 
vendar odgovora še nimajo, izol
ska in piranska pa ga niti objavili še 
nista. To pomeni, da denarja prak
tično nimajo in le čakajo na dobro 
voljo občinskih proračunskih urad
nikov, da jim morda kanejo kakšen 
avans. Pa sploh ne potrebujejo veli
ko - približno 6 milijonov tolarjev 
so porabili na leto.

Več kot 400 razstav
Doslej se je v prostorih Insule v 
Smrekarjevi ulici zvrstilo že preko 
400 razstav in Insula je, za Obalni
mi galerijami, druga najpomemb
nejša inštitucija, ki se na Južnem 
Primorskem ukvarja s tovrstno de
javnostjo. Poleg razstavnih izvajanj 
v galeriji Insula je društvo aktivno 
tudi zunaj njenih zidov, saj letno 
pripravi več projektov, ki se odvija
jo v drugih razstaviščih in alterna
tivnih prostorih. Jeseni leta 2001 je 
v dogovoru z Mestno občino Koper 
prevzela razstavni program v pred- 
verju koprske mestne hiše - Pre
torske palače, kjer do danes redno 
deluje s cca 10 razstavnimi projekti 
letno. Podobno so, s prenovo Man- 
ziolijeve palače v Izoli leta 2003, ki 
je v lasti Samoupravne skupnosti 
italijanske narodnosti Izola, pričeli 
z izvedbo rednega razstavnega pro
grama tudi v tem prostoru. Pouda
rek tega sodelovanja je v predstavi
tvah avtorjev, ki so tako ali drugače 
vezani na Italijo.

(nadaljevanje na 3. strani)
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(nadaljevanje z 2. strani)

Utečena praksa hkratnih postavitve 
v več razstavnih prostorih, ki so 
jo predvsem zaradi prostorske 
omejenosti Galerije Insula uvedli 
pred leti, se je izkazala kot zelo 
prikladna, saj projekti s »poselitvijo« 
po celi Obali omogočajo večje 
»pokrivanje« publike. Z vstopom 
Slovenije v EU je njihovo »izvozno« 
delo olajšano in za sodelovanje z 
njimi so se odločile številne galerije 
v Italiji in na Hrvaškem.

Politika

Umetniki, humoristi 
- združite se!
Z Izolo pobratena občina Tolentino v italijanskih 
Markah organizira letos že 24-ti Mednarodni bi
enale »Humorja v umetnosti", ki se bo v slikovi
tem mestecu odvijal od 7 julija do 21 oktobra.
K sodelovanju vabijo umetni
ke iz celega sveta. Sodelovali 
bodo lahko z največ tremi deli, 
vseh oblik vizualne umetno
sti.
Posebno tekmovanje in nagra
da bo za fortografije. Tema le
tošnjega bienala je:
Kam je izginil Moški?
(preveč mame, preveč druži
ne, preveč dela...).
Za prijave je čas do 14 aprila, 
da bi izvedeli kaj več, pa kli
knite na
www.biennaleumorismo.org.
Pa še to: Prva nagrada je zelo 
konkretnih 5000 euro v...

Biennale 
Internazionale

dell'Umorismo 
nell'Arte

24“ Edizione
7 luglio / 21 ottobre 2007

rema: CHE FINE Iti FATTO II. MASCHIO?
|lri>|i|ia inanmia. troppa famiglia. ItitpjMi lavoro,...)

Premio lolcrnazionale "Città di Tolentino"
Vincitore della Biennale € & 000

3" premio C 1.500
Premio tpccialc teiione fotografia € 4.000

Presentanone delle opere entro il 14 aprile 2007

Direzione artistica: Imeneo Marmi

Pismo izolskemu županu
Izolski župan dr. Klokočovnik 
tako ni mogel slišati predstavnikov 
Insule, ki bi mu povedali o njihovih 
težavah v začetku letošnjega leta. 
Vsa sredstva za delovanje lahko 
DLU Insula pridobi le s prijavo 
na občinske projektne razpise, ki 
pa od Insule zahtevajo realizacijo 
programa na »njihovem teritoriju«. 
Trenutno je bil objavljen samo 
na Mestni občini Koper, vendar 
rezultati še niso znani. Razpisa v 
Občini Izola in Občini Piran pa se 
predvidevajo šele v mesecu marcu 
ali kasneje, kar pomeni, da bodo 
izvedeli za višino sredstev s katerimi 
letos razpolagajo šele v drugi 
polovici leta. Zupanu sporočajo, 
da za delovanje galerije Insula 
potrebujejo reden vir financiranja 
neodvisen od projektnih razpisov, 
izračun, ki se opira na realno 
lanskoletno porabo, sredstev 
potrebnih za redno delo galerije pa 
je cca 35.000 EUR letno. Vsem trem 
obalnim županom predlagajo, da 
si to breme, tako kot v prvotnem 
dogovoru, razdelijo tri občine. 
Ustaljeni ključ delitve po občinah 
je takrat bil: 40% MOK, 40% Občina 
Izola, 20% Občna Piran.

Nekoč je bila tudi Ljubljana
Umetniški kritik in kustos galerije, 
Dejan Mehmedovič, bi županu 
lahko povedal tudi to, da Insulo 
danes poznajo in cenijo po vsej 
Sloveniji, tudi zato, ker so pred leti, 
ko je bilo financiranje še urejeno, 
lahko odprli svojo galerijo na 
Starem trgu v Ljubljani. Ta je bila 
dobri dve leti ena najbolj obiskanih 
galerij v našem glavnem mestu, 
toda zaradi denacionalizacije so se 
ji morali odreči.
Zelo neprijetno in za kulturno 
raven tega okolja pa bi bilo, če bi se 
morali odreči tudi svojemu delu v 
tem našem prostoru, (dm)

Turizem se dela s srcem
Prejšnji teden so potekali informativni dnevi za vpis na visokošolski 
študij na vseh slovenskih univerzah in tako je bilo tudi na Turistici 
- Visoki šoli za turizem Portorož, ki je za turistično območje seveda 
posebnega pomena, čeprav marsikdaj na to kar pozabljamo.
V dveh dneh so zabeležili obisk približno 300 bodočih brucev, za približno 
200 brucev pa Turistica v mesecu februarju organizira predstavitve no
vih študijskih programov po srednjih šolah v različnih krajih po Sloveniji, 
kamor so jih v naprej povabili zaradi velikega interesa dijakov za študij 
turizma. Seveda je bilo med bodočimi bruci in njihovimi starši največ za
nimanja za nove študijske programe in način študija v Portorožu, potek 
študijskih obveznosti, možnosti najema sobe v študentskem domu, obštu- 
dijskih dejavnosti, ekskurzij, plačila šolnine itd.
V uvodnem delu je bodoče bruce nagovorila dekanja UP Turistice - Visoke 
šole za turizem Portorož prof. dr. Marija Ovsenik, doc. dr. Rok Ovsenik 
pa je govoril o različnih razvojnih smereh Turistice, in sicer znanstveno 
raziskovalnem delu, pedagoškem delu, povezanosti z gospodarstvom ter o 
mentorstvu predavateljev tudi pri obštudijskih dejavnostih. Informacije o 
študijskih programih je podal prodekan za študijske zadeve, mag. Marjan 
Tkalčič, ki je med drugim dejal: »Turizem je treba izvajati s srcem, pri tem 
pa ne gre zanemarjati ekonomskega vidika. Slovenski turizem nima dovolj 
izobraženih kadrov, je v nekem smislu podhranjen s temi profili, zato bi ga 
bilo potrebno obogatiti z novimi, ustreznimi profili zaposlenih.

Kako izpolniti položnico za naročnino?
Nekateri so preprosto pozabili plačati naročnino na Mandrač, drugi so 
položnico izgubili, tretji pa bi se radi naročili na novo, vendar ne vedo 
kaj in koliko vpisati v položnico za plačilo naročnine.
Stari naročniki, ki so Mandrača prejemali ves čas a bi radi naročnino 
poravnali zdaj, vpišejo znesek 20,36 Eura, novi naročniki, ki niso prejeli 
letošnjih številk) pa vpišejo znesek 16,96 Eura. Tisti, ki se boste odločili za 
naročništvo kasneje pokličite na tel. 64 00 010 (od 10.00 - 18.00).
Ne spreglejte: Naročniki kupujejo Mandrača 10 odstotkov ceneje.
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Valentinovo

Včeraj je bil dan zaljubljencev. V 
pomanjkanju pomembnejših prire
ditev v naši občini smo prebrskali 
naš fotoarhiv in odkrili nekaj foto
grafij, ki bi lahko služile Valentinu.

Giovanin: Naj bo trdna ta koalicija, 
čeprav je uradno ni...
Lori: Ja, bolj kot na Valentina 
spominjaš na Romea...

Tomi: Tako sem srečen, da si 
pribežal v moj objem...
Alex: Oh, Tomi nič lažjega...samo s 
prstom pomigneš, pa sem pri tebi..

Miran: Ma kaj zdaj kije nova oblast 
me ne marate več?
Tomi V.: Ma kdo te ne mara, samo 
boš mogu pridet na pregled, da 
vidim če si pravi...



mandraC 4 Četrtek , 15. februar 2007, št. 695

Antidolgčas

Cunjasti, štracarji 
in vsi ostali
Te dni je v nakladi 200 izvodov izšel letni bilten Športno kulturnega 
društva Šared z imenom Šaredin. V njem so predstavili program 
dela društva v letu 2007, za začetek pa so seveda predstavili svojo 
udeležbo na letošnjem pustovanju. Tako-le so zapisali:
Kot že veleva tradicija, bomo 
šaredski Štracarji tudi letos, 
opremljeni z instrumenti in dobro 
voljo, odganjali zimo in prinašali 
pomlad v vas. V soboto 17. februarja 
borno že zgodaj dopoldan odšli od 
vrat do vrat zakantat in zaplesat eno 
pu domače.
V nedeljo 18. februarja pa
bomo, skupaj z društvi izolskega 
podeželja: Gasilskim društvom
Korte, Društvom »Na stopničkah« 
in Društvom za razvoj vasi Cetore, 
organizirali pustno povorko v Izoli. 
Krenili bomo od Kraške ulice, preko 
Sončnega nabrežja do Velikega

trga. Zaključek bo predvidoma na 
Manziolijevem trgu v Izoli, kjer 
bo poskrbljeno za dobro voljo in 
vzdušje.
Na pustni torek, 20. februarja se
bomo s pustnim vozom odpravili 
tudi na spodnji Šared ter pustno 
rajanje zaključili v kakšni oštariji 
ali osmici. Ševeda pa je, da pride 
pomlad zares v vas, treba Pusta 
tudi sežgat in pokopat. Zato 
bomo v sredo, 21. februarja, na 
večnamenskem igrišču priredili 
pepelnico, kjer bo Pustu pravično 
sojeno, in na katero vabijo sokrajane 
pa tudi vse Izolane.

HOTEL DELFIN IZOLA
Hotel Delfin v Izoli obvešča svoje cenjene obiskovalce, 

da je od 1. februarja dalje ponovno odprt.
V tem mesecu vam bo za zabavo s plesom igral 

ansambel Otavia Brajba.

V soboto 17. in torek 20. februarja 
vas še posebej vabimo na

noro pustovanje
s pustno večerjo.

Bogate nagrade za posamične 
in skupinske maske 

na pustno soboto!

Vsak dan od 12. do 23. ure pa ste vabljeni na okusne pizze, razne 
testenine in druge jedi po izbiri v pizzerio Vila Raineri. Poleg tega 
lahko v prijetnem ambiento Kantine ob domačih prigrizkih 
okušate velik izbor vin in to od 18.do 24. ure od torka do nedelje.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
IL SINDACO

Številka: 410-220/2006-8 
Datum: 15.2.2007

Na podlagi 28. člena Zakona o javnih financah (Ur.l. RS št. 79/99, 124/00, 79/01 in 30/02), 1. člena 
Uredbe o podlagah in postopkih za pripravo predloga državnega proračuna (Ur.l. RS št. 45/02), 56. člena 
Statuta Občine Izola (Ur. objave št. 15/99 in 8/00) in 121. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Izola (Ur. objave št. 2/2000 in 3/2001) objavljam

RAZGLAS
o začetku splošne razprave o 

PRORAČUNU OBČINE IZOLA ZA LETO 2007

1.
Župan občine Izola odpira splošno razpravo o predlogu Proračuna občine Izola za leto 2007, 
ki se bo zaključila na seji Občinskega sveta dne 15. marca 2007.

2.

V času splošne razprave lahko s predlogi sodelujejo: župan, svetniški klubi, delovna telesa 
občinskega sveta, italijanska samoupravna narodna skupnost in krajevne skupnosti na 
območju občine Izola.

3.
Vsak predlagatelj iz 2. točke lahko na podlagi 123. člena poslovnika najkasneje v sedmih 
(7) dneh pred zaključkom splošne razprave o proračunu (to pomeni najkasneje do 8. marca 
2007) predloži županu pisne pripombe in predloge.
Predlogi za povečanje izdatkov proračuna morajo obsegati predloge za povečanje prejemkov 
proračuna ali za zmanjšanje drugih izdatkov proračuna v isti višini.
Vsak predlagatelj mora pri predlogu oz. pripombi upoštevati pravilo o ravnovesju med 
proračunskimi prejemki in izdatki.

Sklep začne veljati takoj.
4.

Župan
Dr. Tomislav KLOKOČOVNIK

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
IL SINDACO

Prot. n.: 410-220/2006-8 
Data: 15.02.2007

In virtù' dell'art. 28 della Legge sulla finanza pubblica (Gazzetta Ufficiale RS nn. 79/99, 124/2000,79/01 
e 30/02), dell’art. 1 dell’Ordinanza sulle basi ed i procedimenti di stesura della proposta del bilancio dello 
stato (Gazzetta Ufficiale RS n. 45/02), dell’art. 56 dello Statuto del Comune di Isola (B.U. nn. 15/99, 
8/2000 e 8/05) e dell’art. 121 del Regolamento di procedura del Consiglio del Comune di Isola (B.U. nn. 
2/2000. 3/01 e 5/05), il Sindaco del Comune di Isola

PROCLAMA
aperto

il dibattito generale del
BILANCIO DI PREVISIONE DEL COMUNE DI ISOLA PER L’ANNO 2007

l
Il Sindaco del Comune di Isola proclama aperto il dibattito generale della proposta di Bilancio 
di Previsione del Comune di Isola per l'anno 2007, il quale si concluderà' alla seduta del 
Consiglio comunale dell' 15 marzo 2007.

2
Nel periodo riservato al dibattito generale, possono avanzare le rispettive proposte: il sindaco, 
i club di consiglieri, gli organi di lavoro consiliari, la Comunità' autogestita della nazionalità' 
italiana, e le comunità' locali nel territorio del comune di Isola.

3
In ottemperanza dell’art. 123 del Regolamento consiliare di procedura, ciascuno dei proponenti 
di cui al punto 2, può' presentare al sindaco le proprie osservazioni e proposte, redatte per 
iscritto, entro e non oltre il settimo (7°) giorno precedente la conclusione del dibattito generale 
del bilancio di previsione (i.e. entro e non oltre il 8° marzo 2007.
Le proposte di aumento delle spese di bilancio devono contenere la proposta di aumento delle 
entrate di bilancio, o di riduzione delle altre spese di bilancio, nell’ammontare equivalente. 
Nel formulare la proposta o l’osservazione, ciascun proponente deve attenersi al principio di 
equiparazione delle entrate e delle spese di bilancio.

4
Il presente atto ha efficacia immediata.

Vljudno vabljeni Il Sindaco
Dr. Tomislav KLOKOČOVNIK
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Nekatera drevesa je 
treba posekati
Izolani smo postali pozorni na posege v naše 
okolje in vsakokrat, ko pade pod žago ali sekiro 
kakšno mestno drevo, v uredništvu zvonijo 
telefoni. Tudi tokrat je bilo tako.
Poklicali so nas z obrobja svetilnika 
in povedali, da je spet padla ena 
od ceder na svetilniku. In res smo 
ob robu Kopališke našli le še njene 
žalostne ostanke.

Valentina

Za Valentinovo 
mu jo bom dala, 
za osmi marec, 
mu jo bom vzela, 
za Veliko noč, 
mu jo bom pobarvala, 
za Prvi maj 
pa jo bom obesila, 
s. c.

Veliki poet!

Oh, ti veliki poet, 
v tvoji pesmi je slava.
Ti znal si jo nam zapet, 
pred njo se dviga zastava.

Želja tvoja bila je prava, 
da bi brat bratu enak. 
Slavila naj bi se sprava, 
k bratu prišel bi le rojak.
Ni svet tvoje pesmi dojel, 
mnogo je tu se gorja.
Ni vsak otrok še vesel 
matere objel, brez solza.

Rada bi mati mu pela, 
znala solze posušiti.
Bila radostna, vesela, 
ko vsi otroci bi siti
E. Cah

Potem smo šli po informacije k 
tistim, ki so se drevesa lotili in Igor 
France, ki je na Komunali zadolžen 
tudi za to področje, nas je potolažil, 
da so posekali drevo, ki je bilo že 

povsem posušeno.
V to cedro je namreč pred 
leti treščila strela in od 
takrat si ni več opomogla. 
Potem so jo napadli še 
lubadarji in tako res ni 
bilo mogoče storiti nič 
več za njeno zdravje, zato 
so jo zdaj posekali, sicer 
bi lepega dne lahko padla 
sama.
Ob tem so tudi skrajšali 
vrh bližnje ciprese, saj 
je zrasla tako visoko, da 
bi ob močnejšem vetru 
lahko padla na bližnje 
hiše.

Ob tem nam je Igor France še 
povedal, da je problematika mestnih 
dreves zelo kompleksna, ob morju 
pa sploh, saj niti strokovnjaki še 
ne vedo, katera vrsta dreves bi 
bila najprimernejša. Dejstvo je, da 
morajo drevesa rasti na razmeroma 
majhnem prostoru, ob cesti, 
pločniku ali stavbi, zato jim ne 
morejo pustiti, da bi se krošnje zelo 
razrasle. Tak je primer drevoreda 
1. maja, kjer enostavne ne morejo 
pustiti drevesom, da bi razvila 
široke krošnje.
Pravzaprav so poskušali z zelo 
različnimi drevesnimi vrstami 
in prav nobena se ni posebej 
obnesla. Ciprese so sicer ožje, a 
so znani alergetiki, tudi topol je 
za alergetike zelo naporen, celo 
zimzeleni kostanj, ki so ga posadili 
v Livadah, ni najprimernejši, saj 
zelo onesnažuje okolico.
Tokrat je bil kriv veter 
V sredo zjutraj so nam iz Komunale 
sporočili, da je veter podrl še eno 
od dreves na svetilniku. Tokrat 
je padla cedra, ki je imela zelo 
površinske korenine in preprosto ni 
vzdržala nočne nevihte. Tokrat je 
torej ukrepala narava. Žal velikokrat 
ukrepamo ljudje, tudi takrat, ko 
morda to nebi bilo potrebno. Zato, 
bodimo pozorni še naprej, (ur)

In memoria
al caro marito, papa e nonno

Domenico Bevitori
nell’ undicesimo anniversario

ti ricordano
la moglie, i figli, i nipoti e la nuora 

Febbraio 2007

Lucijanu Kozloviču 
Bloudkova plaketa
Na Brdu pri Kranju so konec tedna po
delili Bloudkove nagrade za leto 2006. 
Dobitniki najvišjega državnega prizna
nja na področju športa so Irena Avbelj, 
Lucijan Kozlovič in Božidar Marinič. 
Bloudkove plakete pa sta prejela tudi 
Špela Ponomarenko in Matjaž Markič.

Dobitnik Bloudkove nagrade je 
tudi Izolan Lucijan Kozlovič (18. 4. 
1938), ki se je že pred dobrega pol 
stoletja zapisal športu. Najprej je de
loval v Partizanu v Kopru in v času 
šolanja na Visoki šoli za telesno kul
turo v Beogradu tudi v Gozdni šoli 
Partizana v Mozirju. Med delova
njem na koprski gimnaziji je razvil 
pestro športno dejavnost med dijaki 
z uvajanjem izbiranja naj športne
ga razreda in naj športnika šole. 
Atletski klub Koper je prebudil iz 
popolnega mrtvila, v njem pa je de
loval 14 let kot trener, organizator, 
“prevoznik”, ... Njegovi varovanci 
so osvojili več naslovov državnih 
prvakov v mladinskih kategorija. 
Bil je pobudnik in prvi organizator 
množičnih tekov na Obali, hkrati pa 
tudi začetnik organiziranih smučar
skih tečajev in pobudnik smučanja 
nasploh v tem delu Slovenije. Poleg 
tega je sodeloval pri številnih akci
jah v drugih športnih zvrsteh. Ko
zlovič je nagrado prejel za življenj
sko delo v športu.

Lucijan Kozlovič je svoja izolska leta 
v celoti posvetil športu. Spomnimo 
se ga kot neumornega sekretarja 
Zveze telesno kulturnih društev in 
pomembnega soustanovitelja Smu
čarskega kluba Izola, vseskozi pa je 
bil tudi alfa in omega zdaj že tradi
cionalnega Martinovega teka, ki je 
iz nič postal eden pomembnejših na 
koledarju rekreacijskih tekov.

Nagrada gor ali dol, v četrtek je 
bila smučarska tekma za pokal 
Banke Koper in Lucijan je bil tam. 
Vas zanima kako seje uvrstil? Med 
superveterani je bil četrti.

Seveda v uredništvu Mandrača ne 
bomo pozabili, da je bil pobudnik 
in glavni soorganizator izbiranja 
najpopularnejših izolskih športni
kov. In čeprav nenehno govori, da 
je zdaj opravil svoje, mu ne verja
memo. Brez športa ga ni.
Kozlovič pa ni edini Izolan, ki je le
tos prejel to prestižno priznanje za 
športne dosežke. Nekdanji Izolan je 
namreč tudi plavalec Matjaž Mar
kič, ki je v vrsti imenitnih plavalnih 
dosežkov osvojil bronasto kolajno 
na evropskem prvenstvu v Budim
pešti leta 2006 na 50 m prsno. Mar
kič je član Plavalnega kluba Koper, 
katerega^ predsednica je Izolanka 
Alenka Šarkanj, njen mož Vedran 
Šarkanj pa je trener v tem klubu. 
Letošnji nosilci Bloudkovih nagrad 
bodo prejeli denarno nagrado v viši
ni 1500 evrov, medtem ko bodo do
bitniki plaket prejeli po 835 evrov, 
(ur)

Obogatili smo našo ponudbo 
z zelo velikim izborom izdelkov iz 

ALOE VERE.
Vse več raziskav potrjuje zdravilne učinke aloe vere.

ALOEdermal: naravni in blagi kozmetični izdelki, ki ne povzročajo 
alergij. Tudi za zelo občutljivo kožo.

Fermentai: naravna pomoč pri slabi prebavi, napenjanju, diareji.
100% čisti sokovi Aloe Vera različnih okusov, brez dodane vode, 
barvil in sladil. Popijte kozarec zdravja!

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

_________Izdelki za zdravo življenje__________
Kristanov trg 1 - tržnica • Tel.: 64 - 040 - 64
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Zelo nevsakdanja vsakdanjost 
stanovanjske skupnosti Mimoza
Kaj pomeni ne razmišljati. V ponede
ljek, tam nekje okoli poldneva, sem se 
odpravil na pogovor v novonastalo sta
novanjsko skupnost koprskega VDC-ja 
v Izoli... in verjeli ali ne, tam ni bilo ni
kogar. Nekajkrat sem pozvonil, pa nič. 
Nekoliko bolj pozorno sem povprašal 
tablo, ki ponosno visi na steni in po
vedala mi je to, kar sem itak že vedel: 
stanovanje je pravo. A notri nikogar.

Nenavadno, sem pomislil. Ja kaj 
pa je nenavadnega v tem, da sredi 
dneva ni nikogar doma. Jasno, ne? 
Stanovalci stanovanjske skupine 
Mimoza so bili v službi! Kako sem 
sploh lahko pričakoval, da bodo 
sredi ponedeljkovega dne doma le
narili in komaj čakali, da se nekdo 
loti domofona in jih predrami. Ko 
sem svojo, milo rečeno nerodno na
pako spoznal, sem se hitro zmenil 
za popoldanski pogovor, a šele na
slednjega dne.

Dišalo je po kavi, ki mi je bila seveda 
takoj ponujena, kot se pač spodobi 
v pravem gospodinjstvu. In pogovor 
se je že začel. Informacije, ki so 
mi letele na ušesa so bile vedno 
številčnejše. Zvedel sem najprej 
kaj vse počnejo Roman, oba Jana, 
Darja in Aleks v prostem času, s 
kakšnimi aktivnostmi se ukvarjajo, 
kako gledajo na kulturo in umetnost 
in kako sodeluje pri njenem obstoju 
tudi Jan, kako je drugi Jan izredno 
natančen pri čistoči, kako se je 
Roman jezil na naše rokometaše 
na nedavno končanem svetovnem 
prvenstvu (in na sodnike ravno tako, 
seveda), kako je Aleks pojedel kar 
je ostalo mineštre s prejšnjega dne 
ter hitro podlegel popoldanskemu 
počitku, kako se je Darja odpravila 
v „skupino“ in kako se bolj 
umetniškemu Janu tokrat ni dalo, se 
je pa pripravljal, da bo v „skupino“ 
šel na Valentinovo, ker je to pač 
poseben dan. Izvedel sem, da imajo

In naslednjega dne ni bilo niti 
potrebno stiskati tisti sivi gumb, ki 
smo mu včasih ljubkovalno rekli 
zvonec, še v časih, ko ni govoril. 
Takoj pri vhodnih vratih me je že 
pričakal Roman in me lepo pospremil 
v jedilnico oziroma dnevno sobo.

27. februarja gledališko predstavo,
da bo imela Darja razstavo slik v 
knjižnici, da je Roman zaljubljen v 
Hervis in tamkajšnje trenirke, ter da 
Aleks še vedno spi.
Podatki so bili seveda zelo „random“ 
nametani skupaj in na trenutke

ni bilo ravno najlažje slediti 
večkratnim, pa čeprav izredno 
prijetnim pogovorom hkrati.
No, ko se je prvi val informacij 
zaključil, sem od Mirele, ki 
je ena od štirih skrbnikov ter 
verjetno najzaslužnejša, da 
je do te stanovanjske skupine 
sploh prišlo, izvedel kaj 
Mimoza sploh je.
Pri Mimozi gre, kot mi je 
namignila sama Mirela, za 
ustvarjanje vsakdanjosti 
nevsakdanjega. Je
stanovanjska skupnost
namenjena osebam s 
posebnimi potrebami kjer, 
preprosto rečeno, živijo.
V izolskem primeru, ki je tudi prvi 
na obali ter eden od štirih, ki jih 
je na noge postavila VDC Koper, 
je to stanovanjska hiša v pravem 
pomenu besede, s kuhinjo, dnevno 
sobo, vrtom, balkonom in seveda 
spalnicami.
Januarja so se vanjo vselili Roman, 
Darja, oba Jana in Aleks ter se ob 
pomoči skrbnikov začeli privajati na 
skupno življenje, na življenje daleč 
od doma ter seveda na življenje 
v Izoli. Namen skupine je, da se 
karseda dobro privadijo na te nove 
življenjske pogoje ter da se jih 
čimbolje in, kar je najpomembneje, 
individualno, spodbuja pri iskanju 
lastnih potencialov in interesov. 
Zato vsako jutro odidejo v službo, 
popoldan pa se vrnejo domov, 
popoldne pa hodijo na sprehode 
po Izoli, ukvarjajo se s športom in 

| kulturo, se s kombijem odpravijo 
5 kam ali pa preprosto ostanejo doma. 
I Skupno življenje sicer ni najbolj 

preprosto, a so se stanovalci 
Mimoze kar lepo ujeli in se med 
seboj dobro razumejo. Boris, ravno 
tako eden od skrbnikov pravi, da

so takšne stanovanjske skupine 
izredno koristne in dobrodošle ter 
da v večini primerov posameznikom 
zelo pomagajo.
Po tem daljšem uvodu so mi 
stanovalci Mimoze gostoljubno, 
in lahko bi rekel tudi ponosno, 
razkazali svoj novi dom, ki so ga 
tudi sami okrasili ter pokazali razlog 
za ime stanovanjske skupine, ki je, 
jasno, velika in v cvetove odeta 
mimoza na vrtu.
Čas pa je bil, da se poslovim, saj so 
imeli stanovalci, z Aleksom vred, ki 
je končno prisilil svoj od mineštre 
napolnjen želodec, da se dvigne s 
postelje, veliko pametnejšega dela 
kot se ukvarjati z nekom, ki se je 
hotel le pogovarjati. Ob tem pa so 
me seveda lepo povabili, da jih še 
kdaj obiščem. Saj za to pravzaprav 
gre. Oni so tam doma. To pa je tudi 
osnovna, izvorna točka bivanja 
vsakega družabnega bitja. Dom. 
Prav bi bilo, da bi vsak imel svojega. 
In Aleks, Roman, Darja, Jan in 
Jan so končno dobili svoj dom. 
Tokrat z majhno začetnico. In brez 
postvolilnih zdrah. (AM)

Prva javna delavnica Waldorfske šole
V soboto 03. februarja 2007 smo 
imeli prvo javno delavnico po 
principih waldorfske pedagogike 
za predšolske otroke. Starši in 
otroci smo skupaj izdelali »zimski 
vrtiček« s svečo iz čebeljega vo
ska in si ogledali lutkovno igrico 
»Muha brenčepuha«.
Namen delavnic je, da starši in otro
ci doživijo waldorfsko pedagogiko. 
Starši lahko sami doživijo toplino 
naravnih materialov in prebudijo

moč lastne ustvarjalnosti. Namen 
delavnic je tudi spoznanje in druže
nje podobno mislečih staršev. 
Iniciativa Trnuljčica si zelo priza
deva, da bi s septembrom 2007 pri
čel prvi razred in vrtec.
Februar je mesec vpisov v šole, zato 
smo tudi mi pričeli z informativni
mi vpisi v prvi in drugi razred. Na 
delavnicah se bomo lahko družili 
vse do poletja.

Prva naslednja delavnica 
bo 3. marca ob 10 uri, 
na Centru za korekcijo 
govora in sluha v Por
torožu. Vse informacije 
dobite na tel.: 051/429- 
159 (Nataša), 05/6419649 
(Irena) ali na e-mail: tr- 
nuljcica.primorska@ya- 
hoo.com. (Irena Menih)

Že 80 odgovorov na anketo
Društvi upokojencev iz Izole sta pred dnevi Izolanom razdelili anketo v 
zvezi z možnostjo oblikovanja programov univerze za tretje življensko 
obdobje. Kot je povedal predsednik DU Izola, Marjan Pavlič, so že pre
jeli okrog 80 odgovorov, pričakujejo pa jih vsaj 100. Če še niste odposlali 
odgovora na anketo, potem to storite čimprej. Prej ko bodo vedeli, ali vas 
izobraževanje še zanima, prej se bodo lahko organizirali.

Društvo upokojencev Izola in 
Društvo upokojencev Jagodje - Dobrava organizirata

tradicionalni ogled sejma 
vrtnarstva in hortikulture 

v Pordenonu.
Izlet bo 3. marca, odhod iz Izole ob 7.00 zjutraj.
Prijave sprejemajo vsak ponedeljek od 9 -11 ure 

in vsako sredo od 15. do 17. ure

Društvo upokojencev izola
Obveščamo člane DU Izola, da bo

v petek, 23. februarja 2007 ob 16.00 uri v hotelu Delfin Letni
Občni zbor (volilni)

Vse zainteresirane člane prosimo, da rezervacije pravočasno prijavijo. 
Prijave sprejemamo vsak ponedeljek in sredo 

ob uradnih urah (9-11 in 15-17)
Vljudno vabljeni!

Pedsednik du izola: Marjan Pavlič
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Naše mesto

KS Livade - plin, hitra 
cesta in parkirišča
Vinko Gregorič je bivši načelnik oddelka za notranje zadeve, bivši nogometaš in tudi 
bivši pek, ki že tretji mandat preigrava v krajevni skupnosti Livade, od tega je že dru
gi mandat izbran za predsednika. Vodi precej veliko skupnost, ki se razprostira od 
Bolnice do Jagodja, preko Baredov. Ker je velika skupnost so veliki tudi problemi. 
Največji so na žalost prišli na prve strani slovenskih časopisov.

- Z zadnjimi primeri zadušitev s 
plinom ste prišli na prve strani 
časopisov. Pa se o tem najbrž ne 
govori le zadnje čase.
- Že deset let se o tem govori, skozi 
so pripombe. Stanovalci imajo pri
pombe na kvaliteto plina, na ceno 
plina, na vzdrževanje. Od kar ima
mo koncesionarja imamo pripom
be na koncesionarja. Taki slučaji s 
zastrupitvijo so bili že prej. Sedaj 
imamo položaj, ko je lastnik stano
vanja v direktnem odnosu z mini
strstvom za okolje, mi pa tu uradne 
pristojnosti nimamo. Sklicali smo 
upravitelje blokov, ustanavlja se ci
vilna iniciativa, ki bo s pooblastilom 
stanovalcev nastopila kot stranka v 
postopku na ministrstvu. Cilj pa je, 
da se uporabnik lahko odloči med 
več koncesionarji.
- Poleg plina je velik problem v Li
vadah tudi parkiranje, saj so bila 
parkirna mesta načrtovana za en 
avtomobil na stanovanje, sedaj pa 
sta vsaj dva, nekod celo štirje....
- Pri parkiranju smo rešili najprej to, 
da smo zarisali intervencijske poti. 
Na začetku je bilo 144 kršiteljev ki 
so parkirali preko rumene linije, 
sedaj jih je ob kontrolah le 5-6. Se
daj je parkirnih mest dovolj, razen 
ob „špicah“. Peščeno parkirišče ob 
osnovni šoli naprimer še ni nikoli ni 
bilo polno.
- Odkar se je v Livade preselila 
knjižnica, se tam dnevno zgrinja 
množica izolanov, veliko tudi z 
avtomobili, ki jih nimajo kje par
kirati. Imate rešitev?
- Rešitve ni, ker ni prostora in ker 
je škoda na vseh zelenicah graditi

parkirišča. Problem pa ni le knjiž
nica, tu je tudi vrtec. Rešitev je edi
no pešačenje. Če človek naredi 100 
metrov peš ni velike škode, pa še 
zdravo je..
- Koliko denarja sploh dobivate za 
vaše delo?
- Dobimo denar za prostore, denar 
imamo za tekoče vzdrževanje cest, 
odvodnjavanja in tamponiranja na 
podeželskem delu, približno 5000 
eur na leto.Večja popravila pa gre
do preko občine. Lani smo porabili 
18 miljonov tolarjev (75.000 eur) , 
v glavnem za ureditev parkirišč in 
obrezovanje dreves.
- Preko vaše Krajevne skupnosti 
bo potekala tudi hitra cesta, okoli 
katere se še sedaj dviga prah. Me
nite, da ste za obveščenost kraja
nov naredili dovolj?
- Mi smo delali po predpisih, v ro
kih, dali pripombe, se pogovarjali z 
ljudmi ki jim rušijo hiše, se z njimi 
uspeli dogovoriti. Tu so probleme 
delali nekateri Koprčani, s pomoč
jo nekaterih izolanov iz Civilne ini
ciative. Ti so se, tudi z nekaterimi 
dobrimi pripombami oglasili po 
dveh letih, ko se je vse zaključilo in 
zahtevali, da se postopki vrnejo na 
začetek.
- Kakšne so še težave ki pestijo 
ljudi v tej skupnosti?
- Velike težave z elektriko imajo hiše 
v Polju (nad Mehanotehniko), kjer 
je premalo napetosti za tako števi
lo hiš. Nekaj hiš med smetiščem in 
obvoznico pa še nimajo vode. De
nar za napeljavo vodovoda bomo 
poskušali zagotoviti skozi letošnji 
proračun. Poleg tega pa se zavze
mamo za ureditev športnih površin 
pod Osnovno šolo Livade, ko se bo 
preselil vrtec, pa bo v tamkajšnjih 
prostorih nastal nekašen družabni 
center. Med ostalimi stvarmi pa že
limo izdelati sanacijo vodnega vira 
Rikorvo (stari vodni zbiralnik med 
trtami) kjer bi lahko uredili zanimi
vo turistično točko, iz bogatega in 
neizkoriščenega vodnega vira pa bi 
lahko namakali zelenice in parke..
- V Livadah je še nekaj nezazida
nega prostora. Menite, da je treba 
vse pozidati?
- Pozida naj se to, kar je znotraj ur
banističnega plana, se pravi območ
je TPC Livade. Kar je nad tem, nad 
obvoznico so kmetijska zemljišča, 
ki naj bi to ostala še dolgo...

Darjan Gorela

Invalidi so v Izoli takoj 
za upokojenci in borci
V Izoli imamo vsaj tri res množične organizacije oziroma društva, katerih članstvo 
generacijsko sodi v tretje obdobje, vendar po njihovem delu prej sodijo med tiste 
v polnem delovnem zagonu. Društvo invalidov je gotovo med najbolj delavnimi, 
zato je bilo vseskozi deležno prijazne skrbi izolske občine.
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V začetku februarja je bil v Hotelu 
Riviera Občni zbor društva inva
lidov, ki se ga je udeležilo skoraj 
dvesto članov društva in kar 35 
povabljenih gostov.
Med temi so bili: predsednik Zve
ze delovnih invalidov Slovenije g. 
Drago Novak, sekretarka Zveze 
delovnih invalidov Slovenije mag. 
Tanja Hočevar, s strani občine pa 
svetovalec župana g. Igor Franca, 
direktor Hotela Delfin g. Branko Si
monovič in predstavniki lokalnih 
društev in organizacij.
Občnega zbora so se udeležili tudi 
predstavniki pobratenega Medo
bčinskega društva invalidov Do
mžale, Društva invalidov Obalno 
Kraške regije, ter prijateljskih 
društev invalidov. Uradni del, po
dajanje poročil, je potekal v prijet
nem in prijaznem ozračju, tako, da 
smo brez zapletov podali vsa poro
čila za leto 2006. Prisotni so z za
nimanjem poslušali poročilo o delu 
društva, o socialnih programih, o 
športu in rekreaciji, o finančnem 
poročilu, o nadzornem poročilu pa 
tudi o načrtih za prihodnje leto.

Vsa poročila so dobila pohvale in 
odobravanje, saj smo izpeljali vse 
planirane programe pa čeprav fi
nančno nismo bogata organizacija. 
Iz vsega je bilo razbrati, da društvo 
posluje pozitivno in nadvse uspeš
no.
Po končanem uradnem delu smo 
nadaljevali z druženjem in srečelo
vom, ki so ga pripravile naše pro
stovoljke in prostovoljci. Srečelov 
je bil uspešen, saj so bile privlačne 
nagrade, izkupiček pa bo šel za so
cialne programe.
Zahvaljujemo se vsem, ki so kakor
koli prispevali za srečelov in poma
gali pri njegovi izvedbi.
Prav tako se zahvaljujem sleherni 
članici in članu, ki so s svojim pro
stovoljnim delom prispevali, da je 
bilo drušrvo tako uspešno in ki so 
vložili toliko svojega prostega časa, 
da smo tako uspešno izpeljali Občni 
zbor.
Brez vas bi bilo to nemogoče.

Predsednik D.Lizola 
Zmago Višnjevec

Samopomoč orhideja
Novembra lani je na OZ RK Izola 
začela delovati skupina za samo
pomoč »ORHIDEJA«, ki jo vodita 
Anica Ceglar in Marija Ritoša, vo
diteljici, ki sta se izobraževali po 
programu usposabljanja in izo
braževanja za vodenje skupin sta
rih ljudi za samopomoč pri zdru
ženju za socialno gerontologi jo in 
gerontologiko Slovenije.

Cilji ustanovitve teh skupin je po
lepšati in popestriti življenje starim 
in osamljenim. V domu upokojen
cev Izola take skupine obstajajo že 
20 let, zunaj njega pa je to prva sku
pina.
Ves čas je bilo premalo prostovolj
cev, zdaj pa se je takšna skupina le 
zbrala. Srečujemo se vsak četrtek 
ob 16.uri v prostorih Rdečega 
križa, toplo pa vabimo vse, ki bi se 
nam radi pridružili in pomagali.
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Jereb deveti na skandinavskem reliju
Avtomobilizem

Finec Marcus Groenholm (Ford) je zma
govalec relija za svetovno prvenstvo po 
Švedski. Po 20 hitrostnih preizkušnjah je 
Groenholm svetovnega prvaka Francoza 
Sebastiena Loeba (Citroen) premagal za 
53 sekund. Tretji je bil njegov moštveni 
kolega in rojak Mikko Hirvonen. Sloven
ski dirkač Andrej Jereb in njegov sovoznik 
Miran Kacin (Mitsubishi) sta reli končala 
na 27. mestu v skupnem seštevku, v sku
pini N (prvenstvo PWRC) pa na devetem 
mestu.
Najhitrejši v razvrstitvi skupine N, Finec 
Juho Flanninen, je bil zaradi nepravilne čr
palke za gorivo po koncu rallyja diskvalifici
ran in tako so njegovi zasledovalci pridobili 
po eno mesto. Slovenska posadka Andrej 
Jereb - Miran Kacin (OMV BIXXOL Rally 
Team) je tako rally po Švedski v skupini N 
končala kar na devetem mestu.
Reli po Švedski so z zanimanjem spremljali 
tudi slovenski ljubitelji tega športa, čeprav 
jih »v živo« ni bilo ravno veliko, za razliko od 
Italijanov, ki so v velikem številu spremljali 
najatraktivnejši snežni rally. Andrej Jereb 
je v Skandinaviji opravil prvega od treh na
stopov (še Grčija in Nova Zelandija), ki se 
jih bo letos z ekipo OMV Bixxol udeležil v 
svetovnem prvenstvu skupine N (PWRC). 
Jereb, eden najboljših in najizkušenejših 
voznikov v Sloveniji, se je v Karlstadu prvič 
v karieri preizkusil na snežni podlagi in dir
kal s posebnimi gumami z žebljički. Začel 
je z 39. mestom v skupni in 18. v skupini 
N, nato pa svojo uvrstitev le še izboljševal 
ter se na koncu, reli se je končal z enakim 
superspecialom kot je bil četrtkov uvodni, 
prebil do 27. mesta, v svoji konkurenci pa 
med deseterico.
ANDREJ JEREB
“Z Miranom sva naposled pripeljala do cilja 
tega zahtevnega in edinstvenega rallyja. 
Moram reči, da je bila to zame res velika 
izkušnja, saj si je pred prihodom sem težko 
predstavljati posebnost dirkanja po snegu 
in ledu. Verjetno nam med rallyjem ni 
optimalno deloval srednji diferencial, kar je 
bil eden od razlogov, da nismo uspeli najti 
pravih nastavitev avtomobila. Dirkalnik je 
bil ves čas zelo nemiren, tako da med vožnjo 
nisem imel najboljšegazaupanja vanj. Veliko 
stvari sem se ta vikend naučil, žal mi je le 
tega, da sem nisem prišel z več informacijami 
o dirkanju po snegu. Rally po Švedski je bil 
za naju z Miranom res velika izkušnja, že 
kar kmalu pa nas čakajo priprave za nastop 
na rallyju v Grčiji. Tja bomo lahko odšli bolje 
pripravljeni, saj tudi makadamsko podlago 
veliko bolje poznam. ”
MIRAN KACIN
“Za nama z Andrejem je resnično naporen 
dirkaški teden. Naučila sva se marsikaj 
novega in upam, da bova imela te 
pridobljene izkušnje možnost kdaj unovčiti. 
Švedski rally je bil celo zahtevnejši, kot sem 
pred prihodom v Skandinavijo pričakoval. 
Dejansko gre za povsem edinstven rally, ki 
ni podoben nobenim pogojem, v katerih sem 
v dosedanji karieri že nastopal. ”
V njuni skupini je slavil Finec Juho 
Haenninen (Mitsubishi Lancer Evo 9) pred 
Švedom Oscarjem Svedlundom (Subaru 
Impreza WRX STI), tretji pa je bil Finec 
Anton Alen (Subaru Impreza).

“Če bi vedel, kako je tukaj mraz, bi raje 
odvozil reli na playstationu” je odgovoril 
Andrej na čestitko, ki smo mu jo poslali iz 
uredništva Mandrača.

Rokomet

1. SRE - ženske
Olimpija PLK - Izola 25:29 (11:14)
LJUBLJANA - Dvorana Tivoli, gledalcev 100, 
sodnika Masleša, Žibert (oba Trbovlje). 
IZOLA - Škopelja, Kalan 5, Maršič 10, Bizjak
2, Benčič, Čulina, Gatarič 2, Adamič 6, Udo
vič 3, Barišič 1. Trener: Jani Žiberna.
Vse je enkrat prvič - tudi zmaga Izole nad 
Olimpijo, kar se v zgodovini izolskega kluba 
še ni zgodilo. Prišla pa je povsem ob pravem 
času, saj bi sicer že kazalo za uresničitev 
najslabšega scenarija. To je tudi prva »ve
ljavna« zmaga Izolank v prvenstvu. Te so 
sicer premagale tudi Krko, ki pa je izstopila 
iz tekmovanja, tako da se pridobljeni točki 
nista šteli.
Tokratni točki pa sta po dolgem času vendar
le spremenili enico (točko z remija proti Inni 
Dolgun) v trojko in se s tem Zagorju pribli
žale le na točko razlike. Veseli obrazi deklet 
po težko pričakovani zmagi so izražali večjo 
samozavest, ki jim v naslednjih dveh krogih 
z izrazitimi favoriti (Ptuj, Celje) najbrž ne bo 
veliko v pomoč. Bo pa dobrodošla 10. marca, 
ko bodo odšle na gostovanje k Inni Dolgun, 
zlasti pa teden dni zatem, ko bodo doma 
igrale odločilno tekmo z Zagorjem.
Sicer so v Ljubljani naša dekleta že v pr
vem delu nenehno vodila, največ s štirimi 
zadetki prednosti. V nadaljevanju so svoj 
naskok sprva povečale, pri čemer je z svoj 
delež prispevala tudi vratarka Čulina. Zatem 
so nepričakovano popustile in omogočile 
domačinkam zmanjšanje razlike na samo 
en gol. Poleg mnogih izključitev je k temu 
prispevala tudi poškodba kolena Urške Ben
čič že po petih minutah nadaljevanja. V kon
čnici pa so Izolanke vendarle uredile svoje 
vrste in bolj organizirano odigrale zlasti v 
napadu, kjer sta odločilne gole dosegli mladi 
Asja Udovič in Katja Maršič.

Šport narodnosti

Tako le sta Jereb in Kacin s 170 
km/h pri temperaturi -20 stopinj 
drvela po švedskih snežnih poteh.

POGLED S 
STRANI

piše: 

Žarko Kovačič

Uvod si tokrat zaslužijo izolske 
rokometašice, katere so zmagale 
v Ljubljani. Pravo zdravilo za dvig 
morale, vendar je to samo majhen 
korak za ohranitev prvo ligaškega 
statusa.
Ni bilo lahko, sama zmaga pa 
je zahtevala tudi davek v obliki 
poškodbe Benčičeve. Spisek 
poškodovanih igralk se samo veča, 
mlajše igralke tako dobivajo več 
priložnosti za igranje. Izolanke 
bodo v soboto gostovale na Ptuju, 
še eno presenečenje, zelo težko. 
Zanimivo je nadaljevanje v L .A 
moški ligi. Tudi v tej ligi je prišlo do 
osipa, ekipa Vel. Nedelje je izstopila 
iz nadaljnega tekmovanja. Prvo 
spomladansko kolo je že pokazalo, 
kdo je med premorom najboljše 
delal. Ob stroki, so še boljše delovale 
klubske »nabavne službe«.
Najbolj so zadovoljni sosedje iz 
Kopra, uspešno branijo drugo 
mesto na lestvici. Po zasluženi 
zmagi v Velenju, pa pogledujejo 
proti samemu vrhu. Zmagali so 
tudi Hrpeljci, bilo pa je bolj na 
tesno. Sicer pa, prihaja ura resnice,

V Bujah so podelili priznanja najboljšim 
športnikom italijanske skupnosti za leto 
2006. Med 4000 aktivnimi športniki iz ce
lotne Istre je priznanje prejelo 26 najboljših, 
nagrado perspektivnega športnika pa sta pre
jela tudi dva mlada Izolana Ketty Kodrič in 
Dean Maslo. Ketty je prejela priznanje za 
uspehe v gimnastiki (1. mesto na državnem 
prvenstvu), Dean pa za dosežke pri judu (3. 
mesto na državnem prvenstvu v kategoriji 
do 55 kg). Slovesnosti so poleg staršev na
grajencev prisostvovali še predstavniki obeh 
izolskih italijanskih skupnosti, ki sta tudi 
predlagali oba kandidata. (Barbara Dobrila)

ŠPORTNI VIKEND
FUTSAL - 2. liga zahod:
Ankaran - Izola 
(Škofije, sobota ob 19.00) 
KOŠARKA - 3. liga moški: 
Pingvini Šmartno - Izola 
(Šmartno, sobota ob 19.00) 
ODBOJKA - 1. liga ženske:

l.B. SRL - moški
Istrabenz plini Izola - Krško 25:35 
(12:20)

Dvorana v Kraški, gledalcev 150, sodnika 
Kočevar, Lesar.
IP Izola: Slamnik, Radojkovič, Volk 3, Luke- 
žič 3, Gomezelj, Dolenc, M. Kleva 1, Gre
gorčič, Čosič 5, Jurman 3, Redžič 8, Fidel 1. 
Trener: Miodrag Šolaja.
Domačini so proti precej bistveno močnemu 
nasprotniku začeli napadalno, a so vzdržali 
ritem le do izida 5:5. Gostje so začeli izkori
ščati neizkoriščene napade domače ekipe in 
si s protinapadi priigrali celo osem zadetkov 
prednosti. To so v drugem delu še povečali, 
a so Izdani z večjo uspešnostjo v napadu 
kljub dobrim obrambam krškega vratarja 
znižali zaostanek na šest golov. Vendar niso 
zdržali ofenzivnega tempa gostov, številna 
uspešna posredovanja domačega vratarja 
Slamnika pa so ublažila sicer pričakovan po
raz izolskega moštva.
Naši fantje odhajajo v soboto na zelo po
membno tekmo z neposrednim konkuren
tom za obstanek. Sevnica prednjači le za 
točko in zmaga je skoraj nujna, kajti Sevni- 
čani imajo precej boljšo gol razliko in 
bi bili v primeru remija še vedno v 
prednosti. Srečno fantje! BV

že to soboto derbi med kockarji in 
pivovarji. Izid tekme bo zanimiv 
tudi za Koprčane, vse si bodo lahko 
ogledali v živo, saj bodo zaradi 
iztopa Vel. Nedelje pavzirali.
Štartali so tudi B ligaši. Izolani so 
takoj občutili moč pretendenta za 
napredovanje, ekipe iz Krškega. 
Verjetno ni nihče pričakoval 
čudeža v Izoli, morda le kdo iz 
Nove Gorice ali Škofje Loke. Je pa 
za presenečenje poskrbela ekipa 
Gorišnice z zmago nad Škofjo Loko. 
Položaj na lestvici, se bo iz kola v 
kolo bolj zapletal, napeto bo na 
vrhu in na repu lestvice. Mi smo 
žal na repu lestvice, o vsem bomo 
odločali sami in kakšen čudež bi 
prav prišel.
Podobno kot na ženski strani, 
se tudi pri moški ekipi starostna 
meja strmo spušča. Rokometna 
bodočnost tudi pri njih vprašljiva, 
sprijazniti se pa moramo, da je 
potreben čas, da zopet pridemo 
med elito. Izolski športni trend 
trenutno lahko ponudi le naj mlaj še 
članske ekipe. Kaj je potrebno, da 
se vse nadgradi pa tudi vemo.

Broline Kamnik - Galeb g. Hitachi 
(Kamnik, sobota ob 17.30) 
ROKOMET - 1. A liga članice: 
Mercator Tenzor Ptuj - Izola 
(Ptuj, sobota ob 19.00)
ROKOMET-l.B liga člani: 
Sevnica - IP Izola 
(Sevnica, sobota ob 19.30) 
BALINANJE - super liga:
Zarja - Jadran Izola 
(Ljubljana, sobota)
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Namizni tenis

I.SNTL- članice 
ArrigonhMerkur Kranj 5:5
Tudi članice so prvo tekmo spo
mladanskega dvoboja igrale doma. 
Celoten dvoboj je vso tekmo pote
kal zelo izenačeno in se na koncu 
ustalil na 5:5. Junakinja dvoboja je 
bila nedvomno Kristin Fatorič s tre
mi zmagami. Premagala je tako do
bro in izkušeno tekmovalko kot je 
Čehovinova, presenetila pa je tudi z 
zmago nad lansko člansko državno 
prvakinjo Burgerjevo. Lepo sta se 
odrezali tudi Nika Marušič in Maja 
Grizelj, Kristina Rahotin pa zaradi 
bolezni ni igrala.
Ilirija : Arrigoni 6:2
V soboto so članice v 11. krogu 
nastopile v gosteh pri Iliriji iz Lju
bljane. Domača ekipa je bila skozi 
ves dvoboj boljša. Po eno zmago sta 
za Arrigoni prispevali Maja Grizelj 
in Kristin Fatorič. Blizu tretji točki 
je bila samo še Kristin proti repre- 
zentatntki Saški Sivec, kjer je tesno 
izgubila 2:3. V ekipi je nastopila še 
Alenka Ačimovič.

V dveh tednih dva turnirja
V Logatcu je bil 3. odprti turnir RS 
za mladinke in mladince, ki šteje 
tudi za državno rang lestvico. Tudi 
tokrat je bila najboljša Kristin Fa
torič, saj je izgubila le v finalu proti 
Fajmutovi iz Fužinarja Interdiskon- 
ta. Med fanti je bil najboljši Gregor 
Vukovič, ki se je uvrstil med prvih 
osem, kar žal ni uspelo Simonu 
Franku, ki ga je za uvrstitev med 
prvih osem premagal Ožanič iz ko
čevskega Melamina, sicer pa hrvaš
ki igralec.
V nedeljo 11.2. je v Murski Soboti 
potekal drugi odprti turnir RS za 
člane in članice, ki šteje za državno 
rang lestvico. Tudi tokrat se je naj
bolje odrezala Kristin Fatorič, ki ji 
žreb ni bil naklonjen, je pa turnir 
rezultatsko zelo dobro odigrala. Že 
za uvrstitev med osem je premagala 
Tomazinijevo iz Ilirije, ki trenutno 
sega v sam vrh slovenskega nami
znega tenisa, s 4:1.Sledil je dvoboj 
s prvo nosilko turnirja, Lužarjevo 
iz Fužinarja Interdiskonta. Ta je 
povedla s 3:1, nato pa je Kristin ize
načila na 3:3. V odločilnem setu je 
Kristin povedla 7:4, od tu naprej, pa 
ji ni uspelo narediti niti točke več. 
Težak žreb je imela tudi Kristina 
Rahotin, ki je za uvrstitev za med 
prvih osem izgubila s kasnejšo zma
govalko turnirja Kasabovo 2:4, ki le
tos nastopa za Fužinar Interdiskont. 
Kristin je bila bolgarski članici pov
sem enakovredna do 2:2, nato pa 
žal ni več sledila igri nasprotnice. 
Svoj najboljši uspeh do sedaj so 
nadvomno dosegli člani, saj smo 
prvič do sedaj, na tako velikem 
turnirju dosegli dve uvrstitvi med 
32 najboljših. Obe uvrstitvi sta do
segla mladinca Gregor Vukovič in 
Simon Frank. Gregor je za uvrstitev 
med prvih 16 izgubil proti Jazbecu 
iz kočevskega Melamina, Simon pa 
proti Urošu Slatinšku iz novomeške 
Krke.

II.SNTL člani 
ArrigonLPPK Rakek 6:3
Prvo tekmo spomladanskega dela 
so člani igrali doma proti favori
zirani ekipi Rakeka.Dvoboj se je 
začel zelo izenančeno, nato pa so 
igralci arrigonija presegli sami sebe 
in zasluženo zmagali s 6 : 3. vse tri 
dvoboje je zmagal Simon Frank, 
dva Gregor Vukovič ter par Frank- 
Vukovič.
Arrigoni:NTK Gorica 3:6
Popoldanske tekme niso prinesle 
toliko veselja kot jutranje, saj so 
mladi igralci Arrigonija vse dvoboje 
izgubili.Očitno je bilo, da deset let 
mlajša Arrigonijeva ekipa psihično 
še ni dovolj močna in da težko pre
nese preveč zmag v enem dnevu. 
Dve tekmi je zmagal Gregor Vuko
vič, eno pa Blaž Petrina.

Košarka

Izola gostila Jadransko ligo
V soboto, 3. februarja 2007, so v te
lovadnici OŠ Livade štiri ekipe odi
grale 4. krog Jadranske lige letnikov 
1996/97. Za KK Izola so igrali: 
Tine in Meta Černač, Matevž Fra- 
novič, Jani Jerman, Jakob Maje
rič, Sebastjan Markežič, Demian 
Mavrič, Martin Mittendorfer, Da- 
mian Sterchi, Klemen Toth. Spod
bujal in usmerjal jih je trener 
Mladen Terzič. Tekme so si sledile 
v naslednjem zaporedju:
Izola : Novigrad - 59 : 14,
Postojna : P. Brezec -38:9, 
Novigrad : Postojna - 11 :45,
Izola : P. Brezec - 29 : 23.
V prvi tekmi proti Novigradu so 
izolski košarkarji začeli dokaj za
spano, a ekipi sta se hitro segreli in 
koši so se kar vrstili, še posebej po 
zaslugi Majeriča (28), a tudi njego
vih soigralcev: Jermana (8), M. Čer- 
načeve(8), Mittendorferja(S), Tine
ta Černača (5) in Sterchija.(2)
Po odločilni zmagi Postojnčanov 
nad ekipo Primoža Brezca in No- 
vigradom, so Izolani zadnjo tekmo 
vzeli preveč na lahko. Ekipa iz Du
tovelj se je z agresivno igro borila 
do zadnjega. Še posebej tesen je bil 
rezultat v drugi tretjini, ko je bila ra
zlika pičli dve točki, a v zadnji tre
tjini so se domači zbrali in ostali na 
drugem mestu, za Postojno.
Teden dni kasneje, v nedeljo, 11. 
februarja pa so na turnirju v Kopru 
naši najmlajši košarkarji KK Izola še 
zaspani igrali proti Koprčanom. Eki
pa Kopra je bila že dodobra ogreta 
po gladki zmagi nad ekipo ŠD Koš. 
(24:8). V drugi tretjini so izolski 
igralci v modrih dresih dosegli ize
načitev, a so na koncu tretje izgu
bili za razliko dveh košev. (22:18) S 
pravo mero agresivnosti so Izolani 
začeli drugo tekmo proti ŠD Koš in 
razliko povečevali vse do konca. Še 
posebej srečno roko je imel v tej te
kmi Maj (8), ki je kljub večkratnim 
poškodbam bil stoodstoten pri pro
stih metih. Tudi Matevž (4), Rok 
(2) in Meta (2) so se vpisali med 
strelce.
Koper : KK Izola - 22 : 18 in 
ŠD Koš : KK Izola -6:18.

TRI PRVA MESTA V IZOLO 
V soboto je bil v italijanskem 
smučarskem središčuForni di 
Sopra tradicionalni medklubski 
veleslalom za Pokal Banke Koper. 
Rekreativnega tekmovanja se je 
udeležilo šest klubov in sicer; SK 
Capris Koper kot organizator, SK 
Portorož, SK Sežana. SK Izola, SK 
Pivka in SK Snežnik Ilirska Bistri
ca. Med vratci je vijugalo več kot 
350 smučarjev in deskarjev. 
Organizatorji so poskrbeli za dobro 
počutje udeležencev, prispevalo je 
tudi čudovito vreme.
Popoldanski paralelni slalom so si 
ogledali vsi udeleženci tekmovanja 
in spremljevalci. Člani Smučarske
ga kluba Izola, prijavljenih je bilo 
39 tekmovalcev, so nastopili v tri
najstih disciplinah in zasedli kar tri 
prva mesta. Najbolj so se izkazali 
Blaž Klinec v kategoriji mlajši cici
bani- prvo mesto, Andreja Jerman 
pri mlajših mladinkah-tudi ona je 
zmagala. Romina Špiler je zmaga
la v kategoriji članic. Dobro se je 
odrezal tudi deskar Šik Peter, ki je 
zasedel drugo mesto, druga je bila 
tudi Jevnikar Lana pri mlajših de
klicah. Tretja sta bila KI e va Patrik 
pri mladincih in Lapajne Srečko pri 
starejših veteranih.
Rezultati članov izolskega kluba pa 
so naslednji (izbrali smo le najbolj
še v posameznih kategorijah): 
Superbaby: Tim Korošec (5), mlaj
še cicibanke: Karmen Panger (11), 
mlajši cicibani: Blaž Klinec (1), 
cicibanke: Veronika Malačič (7), 
cicibani: Peter Andrijašič (16), 
mlajše deklice: Lana Jevnikar (2), 
mlajši dečki: Tomaž Zabukovec 
(10), deklice: Ela Markočič (5), 
dečki: Luka Skomina (10), mlaj
še mladinke: Andreja Jerman (1), 
mladinci: Patrik Kleva (3), člani
ce: Romina Špiler (1), člani: Al 
Markočič (8), sterjše članice: Lili 
Laganis (4), starejši člani: Andrej 
Koruza (11), starejši veterani: 
Srečko Lapajne (3), supervete
rani: Lucijan Kozlovič (4), mlajši 
snowborderji: Peter Šik (2).

Športni ribolov

HATTRICK MENDLE V Č. GORI 
Medtem, ko je Center za šport Izola 
podeljeval priznanja najboljšim 
izolskim športnikom, se je v Črni 
gori mudila ekipa športnih ribičev 
iz društva MENOLA Izola v sestavi 
Zvonimir Grgurovič, Stojan Babič 
in Iztok Kocjančič.
Nastopili so na tradicionalnem 
tekmovanju z nazivom VIII. Pokal 
»MIMOZA«. V konkurenci 15 ekip iz 
Črne gore, Bosne in Hercegovine ter 
Slovenije (skupaj 45 tekmovalcev) 
so dosegli izjemen rezultat - tri 
zmage v treh kategorijah.
V individualni konkurenci v 
disciplini »ekološki ribolov«, kjer 
se ujeta riba po tehtanju takoj 
vrača v morje, je zmagal Zvonimir. 
Grgurovič s 24 ribami in težo 
1.255 g, tretji je bil Stojan Babič 
s 24 ribami in 870g ter peti Iztok 
Kocjančič z 22 ribami in 715g.

Ekipa MRK Menola (Kocjančič, 
Grgurovič, Babič) je reden gost 
tekmovanja v Črni gori. Tokrat pa 
so bili res brez konkurence.

Po dveh tekmovalnih dnevih ekipa 
Menole ni imela prave konkurence 
v disciplini dnevno-nočni ribolov 
(prvi dan) in dnevni ribolov 
(drugi dan). V obeh dnevih je bila 
ekipno prva in z dvemi negativnimi 
točkami in skupnim ulovom 6.125g 
premočno zmagala. K ekipnemu 
rezultatu sta največ prispevala 
Zvonimir Grgurovič, posamični 
zmagovalec v obeh tekmovalnih 
dnevih, in Stojan Babič z drugim 
mestom prvi dan in petim mestom 
drugi dan. Zelo soliden je bil tudi 
Iztok s četrtim mestom prvi dan in 
sedemindvajsetim mestom drugi 
dan.
Tekmovalci iz društva Menola so 
sicer že večkrat zmagovali na tem 
tekmovanju, vendar se do sedaj se 
še ni zgodilo, da bi predstavniki ene 
ekipe zasedli vsa prva mesta. Pa naj 
kdo reče, da je v ribolovu potrebno 
imeti le srečo! (Z.G.)
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Na promenadi bi morali biti 
", v ulicah trgovine

Z januarjem so izolske denarnice debelejše za še eno kartico. Vsi naročniki Man
ti raca so namreč dobili prvo, pravo, zgolj izolsko kartico, poimenovano - Izokar
ti ca. Če s to kartico, ki ni niti plačljiva niti kreditna, pomahate v določenih izol
skih obratih, vas čaka prijazen izolski 10% škonto, s katerim se lahko pohvalite 
pred prijatelji, sorodniki, sodelavci in japonskimi poslovnimi partnerji.
Seveda si z njo ne boste pomagali v 
hipermarketih, ker imajo ti pač svoje 
kartice, nalepke, smrečice, zvezdice, 
pikice in podobno, pa tudi kakšnega 
pretiranega lokalizma ne poznajo, saj 
se ravnajo po globalnih pravilih trgovi
ne. Pa to tudi ni bil naš namen. Ravno 
obratno. Potrošniške ali vsaj spreha
jalne tokove bi namreč radi vrnili na
zaj v mesto in zato smo k sodelovanju 
povabili trgovce in obrtnike starega 
mesta. In kateri so se odločili za sode
lovanje?

Na hrbtni strani kartice je sicer moč 
opaziti spisek teh do kartice prija
znih lokalov in trgovin. Da pa ne bi 
izbirali le po imenih, jih bomo v na
slednjih številkah Mandrača dostoj
no predstavili. Začeli smo z edinim 
lokalom, torej Caffè alle Porte, ki 
kraljuje na razpotju med Koprsko 
in Ljubljansko ulico in malo pokle
petali s Tamaro, ponosno lastnico 
tega izjemno domačega lokala.
- Kako se je zgodba s Caffè alle 
Porte sploh začela?
- Lokal sem prevzela v decembru 
2003. Bilo je kar težko, saj lokal ni 
bil ravno na najboljšem glasu, da 
ne rečem, da je bil na slabem.. Zato 
sem se tudi odločila, da bom skrbno 
izbrala zaposlene, se osredotočila 
na kavo in čaje ter karseda poslu
šala nasvete in kritike strank. Verja
mem, da je tak način tudi najboljši. 
Seveda sem sama v lokalu preživela 
večino svojega časa in na ta način 
tudi ugotovila, kako delati naprej. 
Rada imam, da mi stranke povedo, 
če je kaj narobe, ne pa da šepetajo 
za mojim hrbtom. Rada jih poslu
šam in edino na tak način lahko kaj 
popravim.

- Zagotovo imaš tudi ti kakšne ide
je kako bi lahko vrnili življenje v 
stari del mesta?
- Težava je v tem, da turiste nič ne 
vleče v ulico, v notranjost mesta. 
Mislim, da bi na promenadi morali 
biti povečini lokali, v ulici pa trgovi
nice. In tu imam v mislih predvsem 
bolj specializirane trgovine, saj se s 
hipermarketi navadne trgovinice ne 
morejo dajati. Tako bi lahko imeli 
specializirane trgovine z oblačili, 
takšnimi, ki jih v supermerketih ne 
dobiš, športne, kakšna čajna trgo
vina, kakšna s spominki. Trgovine, 
ki bi ljudi potegnile v ulico. In se
veda bi moralo bili to dobro ozna
čeno. Pomanjkljiva se mi zdi tudi 
razsvetljava Ljubljanske ulice in kar 
nekaj je fasad, ki bi lahko prišle na 
prednostno listo za prenovo. Morda 
bi morali urnik poleti prilagoditi 
potrebam obiskovalcev, se pravi 
delati pozno popoldan in zvečer, 
ko se ljudje sprehajajo. Predvsem 
pa moramo vdahniti trgovini ali lo
kalu dušo, da si prepoznaven in da 
si del tega našega mesta, del Izole. 
In seveda ne le poleti, tudi zima je 
dolga.
- Kako bi predstavila svoj lokal?
- Caffè alle Porte je nekoliko dru
gačen od ostalih lokalov. Nudimo 
dobro kavo, veliko izbiro čajev, 
kakšnih 65 jih je, naravne sokove, 
prijazno osebje in prijetno vzduš
je. Z novim zakonom o prepovedi 
kajenja v javnih prostorih pa bomo 
tudi nekoliko povečali in popestrili 
ponudbo.
- V začetku leta je Mandrač ponu
dil Izokartico. Kako so jo ljudje 
sprejeli in kako ste jo vi?
- Na začetku je bilo seveda nekaj 
zmede, saj se nismo najbolje ujeli o

samem začetku akcije. No, nato je 
vse lepo steklo. Tisti, ki jih imajo, 
jih pridno uporabljajo. Ne vem, če 
se je zaradi tega obisk kaj povečal. 
Verjetno se res je. Žal bomo zaradi 
splošnega dvigovanja cen tudi mi 
prisiljeni nekoliko dvigniti naše 
in smo že razmišljali, da bi uvedli 
nekakšno našo kartico za tiste 
najbolj zveste stranke, tako da

je Izokartica prišla v najboljšem 
možnem trenutku. Bilo pa bi 
vsekakor dobro, če bi jo bilo mogoče 
uporabiti še v kakšnem „pravem“ 
izolskem kafiču.

Tudi nekateri turisti so 
že postali Izolani
Nekaj korakov severneje, natančneje v Gortanovi 
ulici, za spodoben videz Izolank in Izolanov skrbi 
Ksenija s svojo ekipo v Frizerskem salonu Clip.

L '-a T° n' turizem. To je predvsem 
^ ^ * popestritev nekega okolja. Turisti

ž&sjr t ^ na njih se mi zdi, da bi bolj kot za

■ i za domačine. Zdi se mi, da se jih 
^ y, t zadnja leta vedno bolj zapostavlja

^ Podstavila svoj

- Od kdaj vas lahko stranke dobijo 
v tem prostoru?
- Začeli smo nekje na precepu ti
sočletja, začetek pa je bil prav do
ber, saj sem s seboj pripeljala lepo 
število starih strank.
- Verjetno je vprašanje, kako bi 
naredili izolski stari del bolj tu
ristom zanimiv kar nekoliko 
nevmesno za lastnico frizerskega 
salona, saj sklepam, da vaše delo 
ni odvisno od enodnevnih obisko
valcev.
- Mi smo seveda popolnoma odvi
sni od domačinov, zato pa je delo 
v starem delu mesto prav prijetno. 
Ljudje, ki prihajajo sem se počutijo 
domače, mi se počutimo domače z 
njimi in smo dejansko del življen- 
skega vsakdana Izole. Morem pa 
povedati, da zame ni domačin le 
tisti, ki.tu stanuje vsak dan. Imamo 
tudi nekaj rednih strank, ki so sicer 
vikendaši, a redno, vsaj enkrat na 
teden obiščejo Izolo.

- Januarjem je prišla v obtok 
Izokartica. Kako se vam zdi, da so 
jo ljudje sprejeli?
- Jaz sem izredno navdušena nad 
tem. Vesela sem, da se naredi nekaj 
za domačine, za tiste, ki tu preživijo 
vsak dan. Ljudje jo že pridno 
uporabljajo, ne morem pa še reči, če 
je to kaj hudo vplivalo na naše delo, 
saj smo šele na začetku. (A. M.)

Prihodnjič bomo obiskali 
Fotooptiko Rio, Frizerski salon 
Neda in Salon zdravja in lepote 
Silhuette

i: S
. S

.
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Kulturni dom Izola
ob 18.00 Življenski smisel in talenti, predavanje

predavala bo Karmen Birs, samostojna predavateljica na področju osebne 
in duhovne rasti ter duhovna terapevtka 

Vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.00 CASINO ROYALE - Casino Raoyale / Režija: Martin Campbell 

Igrajo: Daniel Craig, Eva Green, Mads Mikkelsen, Judi Dench / V filmu Martina 
Campbella, ki je režiral tudi bondijado GoldenEye, bomo spoznali začetke skrivnega 
agenta Jamesa Bonda. Čeprav neizkušen, se Bond z dvema uspešnima atentatoma izkaže 
in prisluži naziv 007, toda prava preizkušnja ga šele čaka. Mednarodni bankir Le Chiffre 
prireja veliki turnir pokra, kar pa je le maska za sponzoriranje teroristov. Bond ga pri 
tem namerava ustaviti, a se še ne zaveda, kakšne karte Le Chiffre skriva v rokavu. Zaplet 
glavne junake vrže v vrtoglavi vrtinec divje akcije, strasti in prevar.

ob 20.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 
igrajo Sergio Castellino , Jacqueline Lustig, Chiara Conti, Gigio Alberti / Ernesto je 
uspešen slikar in ilustrator, predan oče in - ateist. Nekega popoldneva pride v njegov 
studio sel iz Vatikana in ga osupne z novico, da bo njegova pokojna mama morda 
razglašena za svetnico. Dejstvo, da Ernesto svoje mame nikoli ni maral in ima o njej 
povedati veliko slabega, ga zbliža z njegovim norim blasfemičnim bratom, ki je mamo 
ubil, medtem ko so preostali družinski člani naklonjeni mamini beatifikaciji. Ernestov 
ateistični cinizem tako trči ob oportunizem njegove družine, željne vseh ugodnosti, ki 
jih prinaša sorodstvo s svetnikom.

Petek, 16. februar 2007

Dvorana glasbene šole v Izoli ob 19. uri.

Koncert dijakov
Srednje glasbene in baletne šole iz Ljubljane

V prvem delu se bosta predstavili solistki, pianistka Zarji Vatovec iz 
razreda prof. Sijavuša Gadžieva in vioiončeiistka Urša Pavlovčič iz 
razreda prof. Vladimirja Kovačiča, v drugem delu pa KLAVIRSKI TRIO 
SGBŠ - LJUBLJANA (ZARJA VATOVEC, klavir, DEJAN GREGORIČ, violina 
in URŠA PAVLOVČIČ, violončelo.) Njihov mentor je prof. Tomaž Lorenz.

Kino Odeon
ob 20.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 

ob 18.30 REŽISER POROK-I1 regista di matrimoni/R. in s.: M. Bellocchio 
Igrajo: Silvia Ajelli, Bruno Cariello, Corinne Castelli, Sergio Castellino, Giacomo 
Guernieri, Claudia Zanella idr. / Režiser Franco je zaskrbljen zaradi poroke hčerke z 
verskim fanatikom, še večje težave pa mu povzroča snemanje novega filma, ki se kmalu 
spremeni v škandal, zaradi katerega Franco zbeži na Sicilijo. Tam spozna izdelovalca 
poročnih posnetkov in pristane, da bo tudi sam posnel poroko hčerke bankrotiranega 
princa. Med pripravami pa se vanjo zaljubi in se odloči narediti vse, da bi preprečil njen 
usodni skok v zakonski stan.

Sobota, 17. februar 2007

Kulturni dom ^
ob iz oo OBUTI MAČEK

predstava za otroke
Gostuje Mini teater Ljubljana 

Vstopnina : 2,5 Eu ( 599 sit )

Kino Odeon
ob 18.30 REŽISER POROK-I1 regista di matrimoni/R. in s.: M. Bellocchio 
ob 20,30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio

Nedelja, 18. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.30 REŽISER POROK-I1 regista di matrimoni/R. in s.: M. Bellocchio 
ob 20,30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio

Ponedeljek, 19. februar 2007

Kino Odeon
ob 20,30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio

Torek, 20. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 

ob 20.30 ČISTA - Clean / Režija in scenarij: Oliver Assayas 
Igrajo: Maggie Cheung, Nick Nolte, Béatrice Dalle, Jeanne Balibar / Zgodba govori o 
odrasli »najstnici«, od heroina odvisni rockerici, materi šestletnega sina, ki je po smrti 
moža, v zabavni industriji prav tako neuspešnega rock pevca, na koncu pa žrtve 
prevelikega odmerka, in po šestih mesecih pripora zaradi posedovanja droge nenadoma 
prisiljena narediti življenski obračun, se soočiti sama s sabo in z dilemo, kam in kako 
naprej. Emily mora realnost treščiti po glavi, da začne spoznavati, da je bilo njeno 
življenje destruktivna fikcija in sanje o uspehu zgolj iluzija. Pri življenju jo ohranja 
misel, da mora popraviti zamujeno, se zbližati s sinom, ki jo zavrača._________________

Sreda, 21. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 

ob 20.30 ČISTA - Clean / Režija in scenarij: Oliver Assayas

Galerija Alga / Kristanov trg 1

Naiva
samostojna razstava 
slik avtorja

MARKA SKOKA
iz Izole.

SOriCna dvorana Giordano Bruno, Izola
Vabimo vas na ogled razstave

PLISKOVICA: ČAS ZA SLIKANJE
članov Društva likovnih pedagogov Primorja,

v Sončni dvorani v Izoli.
Razstava bo na ogled vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00 do 23.2.2007.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03
Vabimo vas na ogled razstave

JURE VUGA
(GLASBA LARA BARU C A)

Razstava bo na ogled do 10. marca 2007.

drevo/

lubje/
simbol

telo/

Galerija MEDUZA Koper
razstava litografij in lesorezov

Mark Kobal 
Bašema Mahdi
„Ateljej Duka“ Piran
Vljudno vas vabimo, da se nam v pridružite 
v soboto, 17. februarja 2007 ob 19.00 uri
na otvoritvi slikarske razstave.
Predstavila se nam bo

Nina Zuljan
iz Šempetra pri Gorici.

GALERIJA LOŽA KOPER 
TOMAŽ PENKO, RISBE
Otvoritev razstave v petek 16.2.2007 ob 19 uri
Trajanje razstave: 16.2. - 25.3.2007

Mestna knjižnica v februarju
15. februar 2007 ob 9h in lOh v pravljični sobi Mestne knjižnice: vrtec 
na obisku. Pravljičarka Špela Pahor otrokom pripoveduje pravljice. 
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284

15. februar 2007 ob lih v pravljični sobi Mestne knjižnice: knjižna 
čajanka. Knjižničarka Špela Pahor obiskovalcem predstavi nove knjige. 
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284

15. februar 2007 ob 19h v čitalnici Mestne knjižnice: Zanimivi Izolani. 
Jubilejno srečanje zanimivih Izolanov. Vodita direktorica Mestne 
knjižnice Izola Marina Hrs in novinarka radia Koper Nataša Benčič 
Kontaktna oseba: Marina Hrs 05 6631 280

16. februar 2007 ob lih v prostorih Mestne knjižnice: otvoritev razstave. 
Pustne in okrasne maske iz papirja razstavlja Špela Pahor.
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284

26. februar 2007 ob 9.30 v pravljični sobi Mestne knjižnice: vrtec na 
obisku. Pravljičarka Špela Pahor otrokom pripoveduje pravljice.
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284

28. februar 2007 ob 9h in lOh v pravljični sobi Mestne knjižnice: vrtec 
na obisku. Pravljičarka Špela Pahor otrokom pripoveduje pravljice. 
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284
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Kultura

Rastem s knjigo in 
zverjasec v knjižnici
V okviru projekta Leto kulture so Ministrstvo za kulturo, Ministrstvo za 
šolstvo in šport ter Zveza splošnih knjižnic pripravili projekt Rastem s 
knjigo: slovensko mladinsko leposlovno delo vsakemu sedmošolcu. Pro
jekt ima namen razvijati bralno kulturo na različnih starostnih stopnjah in 
ga je Ministrstvo za kulturo začelo izvajati že pred nekaj leti s projektom 
Rastem s knjigo: izvirno slovensko slikanico vsakemu novorojencu.
Branje je danes nujno za preživetje, saj 
moramo brati in jutra do večera. Bere
mo vozne rede, telefonske imenike, 
navodila na izdelkih, napise, podnapi
se, novice, plakate, znake, časopise 
in knjige. Branje je tudi možganska 
telovadba.

Tilka Jamnik, strokovnjakinja na 
področju bralne kulture za otroke 
in mladino pravi: »Kdor bere, se 
veliko nauči. Kdor bere učbenike, 
se nauči, kar se mora. Kdor bere še 
druge knjige, se nauči kar hoče in 
kar želi.«
Projektu Rastem s knjigo smo se 
pridružili tudi v Mestni knjižnici 
Izola. V tednu kulture smo v čitalni
co knjižice povabili sedmošolce iz 
osnovnih šol Livade, Vojke Šmuc 
in Dante Alighieri ter vsakemu 
učencu podarili leposlovno delo 
NA DRUGI STRANI mlade avto
rice Neli KODRIČ, dar Ministrstva 
za kulturo.

Za kulturni program so poskrbeli 
člani ustvarjalne skupine NAUK O 
GLASBI , ki deluje v okviru Gla
sbene šole Izola pod mentorstvom 
Mirjane Gvozdenac.
V prisrčni glasbeni igrici Zverjasec 
Julie Donaldson, so nastopili Vanja 
Kostjerevčič, Nika Glavina, Katja 
Antolovič, Pia Chersicola in Gre
gor Cuder. Za glasbeno spremljavo 
so poskrbeli solistka instrumentalis
tka Urška Časar na flavti ter člani 
Jazz banda mentorja Boštjana An
drejca: pianist Klemen Mihačič, 
saksofonistka Larisa Marjanovič, 
bobnar Uroš Markovič in kontra- 
basistka Ana Lipušček.
Vsi našteti odlično obvladajo poseb
no veščino branja - branje not! Pela 
in na ritmične inštrumente igrala je 
mentorica Mirjana Gvozdenac. Pa
pirnate lutke je izdelala akademska 
slikarka Fulvia Zudič.
Sedmošolci so uživali v nastopu 
svojih sovrstnikov ter se razveselili 
podarjenih knjig.

Knjižničarke 
smo se nasto
pajočim od
dolžile s skro
mnimi darilci 
ter se z men
torico Mirjano 
Gvozdenac 
dogovorile za 
nadaljnje sode
lovanje.

Špela Pahor 

Nives Kaligarič

Večer poezije in proze 
v skrbi za okolje

V sivi in pusti zimi je k nam posijalo 
sonce -1. februarja so bili gostje li
terarnega večera v Mestni knjižnici 
Izola pesniki in pesnice ter prozni 
ustvarjalci, člani Literarne sekcije 
Izola in člani skupine za Slovensko 
Istro Literarnega kluba upokojen
cev Slovenije.

V prijetnem vzdušju 
so ob prižganih svečah 
brali in pripovedovali 
svoja prozna in pesniš
ka besedila Dorina 
Beržan, Dragica Fi- 
čur, Marija Ferjančič, 
Ada Silova, Štefka 
Butala, Ernest Cah, 
Ivan Novak, Janko 
Kleibencetl, Helena 
Sajko in Jakob Če- 
mažar. Nežne zvoke 
je iz flavte izvabljala 

učenka Glasbene šole Izola Urška 
Časar.
Pet minut do osme ure smo v knjiž
nici ugasnili luči in poezija je tako 
izzvenela v poltemi, ob soju sveč. 
S tem dejanjem smo se pridružili 
miljonom ljudi po vsem svetu, ki 
so želeli na ta način opozoriti svoje 
vlade na pereče okoljske probleme.

Japonščina ni težka
Po lanski razstavi varovancev VDC v vi
trini ustvarjalnosti in slikarski razsta
vi Darje Zdolšek v prostorih Mestne 
knjižnice Izola se je sodelovanje med 
obema ustanovama še okrepilo.

Člani VDC so postali naši zvesti 
bralci in obiskovalci. Lansko izkuš
njo, ko smo jim v zahvalo za ure
janje okolice poklonili pravljično 
dopoldne, smo želeli ponoviti tudi 
letos. Tako smo organizirali japon
ski dopoldan.
Pravljičarka je udeležencem pripo
vedovala duhovito japonsko pravlji
co o mišji nevesti, nato pa smo ob 
poslušanju tradicionalne japonske 
ljudske glasbe in pod skrbnim in

prijaznim vodstvom knjižničarke 
in japonologinje Damjane Špik iz
delovali origamije: miško, ptička in 
malo bolj zahtevno žabico skakal
ko. Predstavniki VDC in MKI so se 
nato dogovorili še za prihodnje so
delovanje. (Š.P.)

Kar dve razstavi v knjižnici
Mestna knjižnica Izola vabi na 
ogled papirnatih in mavčnih pus
tnih mask avtorice Darje Zdolšek 
ter na razstavo risb srednješolke 
Jasne Rizvanovič. Razstavi bosta v 
ustvarjalnem kotičku na ogled en 
mesec, v času odprtosti knjižnice: 
vsak dan od 9h do 18.30 ter ob so
botah od 8h do 13h.

Slovenija je na Madagaskarju
Gosta izolske knjižnice sta bila 
tudi mlada popotnika Matjaž Co
rel in Ana Krajnc. Ob čudovitih di
apozitivih in malgaški glasbi smo 
poslušalci spremljali njuno pot po 
otoku Madagaskarju.
Potopisnega večera so se udeleži
li člani Študijskega krožka Skozi 
druge kulture spoznavamo sebe in 
številni drugi zvesti obiskovalci in 
ljubitelji potovanj. Posebno veseli 
smo bili varovancev iz nove stano
vanjske skupnosti, ki jo vodi social
na delavka Mirela Ivančič Kleva. 
Od popotnikov smo lahko izvedeli, 
da imamo Slovenci na Madagaskar
ju kar nekaj Slovenskih vasi, ki jih 
je za najrevnejše Malgaše zgradil

misijonar slovenskega rodu Pedro 
Opeka, sicer doma iz Argentine. 
Nekdanja smetišča je spremenil v 
prikupne vasice z vrstnimi hišica
mi, kjer so Malgaši našli svoj novi 
dom in tudi delo. Na Madagaskar
ju deluje kar nekaj slovenskih mi
sijonarjev, med njimi Janez Me
sec, Anin stric, ki sta ga popotnika 
obiskala in mu podarila ogromno 
šolskih potrebščin in drugih darov, 
ki sta jih zbrala po Sloveniji pred 
svojim odhodom.
V tej nabiralni akciji smo pred nekaj 
leti sodelovali tudi delavci in obisko
valci Mestne knjižnice. Matjaž in 
Ana sta se nam v imenu malgaških 
šolarjev lepo zahvalila. (Š. P.)

Petek, 16. 2. / 22:00

SO LONG COCK’S NAME (ITA) 
HAH1I1TSH & THE HOT POTATOES (ITA)
So Long Cock’s Name niso le skupi
na. So rock’n’roll skupina. So toli
ko rock’n’roll, kolikor je to pač mo
goče biti. Lani so izdali svoj prvenec 
Donkey Cock ter ga brez oklevanj 
začeli zastonj razpečevati po med
mrežju. Na njihovi spletni strani je 
tako mogoče ne le poslušati temveč 
kar pobrati, in to legalno, celoten 
album. Rock’n’roll, pač.
Skupino sicer sestavljata le dva čla
na, Johnny thè Sexy in Steve thè 
Angel, za nastope v živo pa se jima 
pridružita še dva dodatna člana, ki 
tvorita ritem sekcijo.

f f MSAfmBGBIfisazn

Koncert bodo otvorili tržaški 
nostalgiki Hardfish and thè Hot 
Potatoes. Skupina obstaja dve leti 
in se je popolnoma vrgla v psihadelična 
šestdeseta, v Beatlese, v modse in tako 
naprej. Ob tem pa so tudi zelo plesljivi. 
(Prispevek: 2.50 Eur)

Torek, 20. Februar

VAGLIE ANGELS (usa) 
The Gang (usa)
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Pust bo v dvorani 
in na Manzioliju
Letošnji izolski pust bo, vsaj po napovedih sodeč, eden zanimivejših vzadnjih letih. 
Društvo prijateljev mladine Izola in drugi organizatorji so se namreč dogovorili 
o usklajeni maškeradi in tako bo letošnjemu pustu posvečeno celo nedeljsko 
popoldne, 18. februarja. Začelo se bo z OTROŠKIM PUSTOVANJEM V 
ŠPORTNI DVORANI na Kraški ulici od 13.-15.30, potem pa se bodo otroci 
in starši, skupaj z odraslimi maskami odpravili na povorko po mestu. Po 
Sončnem nabrežju bodo prišli do Manziolijevega trga, kjer bo od 16.00 ure 
naprej rajanje z bogatim programom, nagrajevanjem in plesom ob skupini 
Ottavia Brajka.

Obvestilo o zaporah zaradi Pustne parade v Izoli
Obveščamo vas, da bo zaradi izvedbe prireditve Pustovanje v Izoli 2007 
izvedena parada pustnih mask. Organizator Društvo prijateljev mladine, 
skladno z dovoljenjem Urada za okolje, prostor, gospodarstvo in nepre
mičnine Občine Izola za zaporo občinskih cest, št. 371-24/2007 z dne 
22.01.2007, obvešča, da bo izvedena delna zapora v delu parkirnih mest 
v Neimenovani ulici med Bazoviško in Plenčičevo ulico od sobote, dne 
17.02.2007 od 20.00 ure do nedelje, dne 18.02.2007 do 20.00 ure ter 
popolna zapora Sončnega nabrežja, Velikega trga in ulic, ki križajo ob
močje popolne zapore v nedeljo, dne 18.02.2007 od 15.30 ure do 16.30 
ure. Obvoza ni.
Vse udeležence v prometu prosimo za strpnost ter dosledno spoštovanje 
prometne signalizacije in odredb pristojnih služb za urejanje prometa.
Vse prizadete prosimo za razumevanje.

Društvo prijateljev mladine / Gorkijeva ulica 8 / 6310 Izola

To smo si Izolani privoščili v šestdesetih letih. Takrat je bil pust res praznik.

DPM Izola ■ Ni časa za dolgčas
1. Varstvo otrok od 7. - 15. ure na Gorkijevi ulici
2. Kuharske delavnice - vsak dan od 11. - 13.ure na Gorkijevi ulici, spozna
vali bomo razne kuhinje sveta
3. Delavnica izraznega plesa - 2* v tednu na Gorkijevi ulici
4. Ustvarjalne delavnice - 3* v tednu na Gorkijevi ulici
5. PRST - delavnica ročnih spretnosti -2><v tednu na Gorkijevi ulici
6. Foto krožek - 2 - 3x v tednu na Veluščkovi ulici v Livadah
7. Obisk letališča v Portorožu , ogled letal ter predstavitev dela carinikov 
in policije na letališču - v sredo, 21.2.
8. PUSTNA RINGA-BIRBA-RAJA - torek, 20.2. od 10.-15. ure na Birbi
9. Delavnice in igre v KORTAH - v četrtek, 22.2. od 10. - 14. ure
10. KINO V LIVADAH - za učence 7.,8. in 9.razreda v četrtek, 22.2. od 11. 
- 15. ure na Veluščkovi ulici 2 v Livadah
11. SANKANJE v petek, 23.2. (najverjetneje na Sviščakih)
12. SMUČANJE v petek, 23.2. (najverjetneje na Cerknem)
Vabimo pa vas še na:
• 16.2. OTROŠKI DISCO z DJ-em na Gorkijevi ulici od 17.ure dalje

Za vse dejavnosti odi - 12 je potrebna prijava, in sicer izpolnjeno prijav
nico prinesite na Gorkijevo ulico 8 vsak delovni dan do 13.2. med 15. in 
19. uro. Prispevek za cel teden ( ne glede na to, koliko dejavnosti name
rava otrok obiskovati) znaša 3 EUR, posebej se doplača edino izlete.

MiiSIHfMillll» fl (illMlM
oooooooooooj^Maffi fl DOMENICALI 8'02^2007,

Od I Dalle 13.00 -15.30 OTROŠKO PUSTNO RAJANJE / FESTA IN MASCHERA PER I BAMBINI
V DVORANI V KRAŠKI ULICI / NEL PALAZZETT0 DELLO SPORT IN VIA DEL CARSO
SODELUJETA STEN VILAR IN ČARODEJ GREGA / C0LLAB0RAN0 STEN VILAR E IL MAGO GREGA

15. - 15.30 ZBOR SKUPINSKIH MASK / RADUNO DEI GRUPPI MASCHERATI
PRED DVORANO V KRAŠKI ULICI / DAVANTI AL PALAZZETT0 IN VIA DEL CARSO

15.30 PUSTNI SPREVOD / CORTEO MASCHERATO
OD KRAŠKE ULICE, PO ZAPRTEM SONČNEM NABREŽJU, DO MANZIOLIJEVEGA TRGA / DALLA VIA DEL CARSO, ATTRAVERSO LA RIVA DEL SOLE, SINO A PIAZZA MANZIOLI

16.00 -21.00 PUSTOVANJE NA MANZIOLIJEVEM TRGU / CARNEVALE IN PIAZZA MANZIOLI
- IZVOLITEV PUSTNEGA ŽUPANA / NOMINA DEL SINDACO DI CARNEVALE
- PREDSTAVITEV PUSTNIH SKUPIN / PRESENTAZIONE DEI GRUPPI MASCHERATI
- NAGRADE PUSTNIM SKUPINAM / PREMIAZIONE DEI GRUPPI MASCHERATI
- ZABAVA Z OTTAVIJEM BRAJK0M / FESTA CON OTTAVIO BRAJK0

ooooooooooo fl
17.00 POKOP PUSTA / FUNERALE DEL CARNEVALE igrišče Šared / campo giochi saredo

...in pomlad lahko pride! / ... benvenuta primavera!

Organizacija: Občina Izola, Društvo prijateljev mladine Izola / Organizzazione: Comune di Isola, Associazione amici della gioventù' Isola 
PUSTNE SKUPINE PRIJAVITE SVOJO UDELEŽBO NA OBČINI IZOLA, SONČNO NABREŽJE 8,2. NADSTROPJE, SOBA 12 ALI NA TEL: 6600135, E-mail: info@izola.si 

I GRUPPI MASCHERATI CONFERMINO LA LORO PRESENZA AL COMUNE DI ISOLA, RIVA DEL SOLE 8, II PIANO, STANZA 12 0 AL TEL: 6600135, E-mail: info@izola.si
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Resnična resničnost

ŽALOSTNA IZOLSKA PROSLAVAPTT’s NOT DEAD
ALI SO RES POTREBNE MENJAVE V 
IZOLSKI KOMUNALI?
Ob trenutni menjavi »oblasti« v Izoli 
in že zadnjič opisanih menjavah v 
vseh mogočih organih v Izoli se pri
pravljajo še naslednje. Očitno smo 
delali zelo slabo?
Zanimiva je Komunala. V ihti takoj
šnjih menjav sva bila takoj zamenjana 
v nadzornem svetu dva nezaželjena 
(predstavnik iz LDS je ostal). Za to ni 
bilo nobenega pametnega, konkretnega 
in legitimnega razloga. Komunala ima 
status d.o.o. in je podvržena zakonom v 
takih podjetjih. Najina pogodba se izte
če lž.junija 2007. Ker zna to povzročiti 
probleme naročnikom zamenjav za 
vsako ceno, se išče formalne temelje za 
tako odločitev. Jih ni! Okoli ovinka sem 
bil (po odstavitvi!) povprašan ali imam 
opravljen izpit za nadzornika. Nimam. 
To si je določila sedanja vlada kot pri
poročilo in zaželjeno za vse, ki bodo 
NA NOVO predstavljali državo v raznih 
Nadzornih svetih po 1.januarju 2007 
(tudi prav). Ker se poskuša vnesti dvom 
v moje kompetence in kvalitete, naj po
vem, da mi je ta država zaupala pred 
kratkim dokončano 4 letno (in ne preki
njeno) nadzorništvo v Rudnikih Trbov
lje Hrastnik, kjer je kapitalna vrednost 
nad 10 miliard (bivših) tolarjev in imelo 
1200 zaposlenih z vsemi gromozan
skimi problemi tega sistema in premo
govništva v Sloveniji nasploh. Mislim, 
da sem dobro deloval in verjetno sem 
sposoben (in s tem usposobljen) obvla
dovati tudi situacijo v Izolski Komunali. 
Še posebno, ker je to podjetje v zadnjih 
letih postalo (označeno z dvemi bese
dami) zelo uspešno. To naj vsak občan 
pri sebi oceni. Dovolj se je ozreti po 
Izoli. Tudi bistveno boljše finančno sta
nje in pozitivne spremembe od takrat, 
ko je upravo prevzel sedanji direktor 
in nastopil dosedanji nadzorni, svet to 
potrjujejo.
Ob tem je pravi namen trenutne oblasti, 
seveda, predčasno zamenjati direktorja, 
ki ji ni . Ta ima že »svojega človeka«, 
očitno, pripravljenega.Ali gre za neko
ga, ki je že bil direktor v manj uspešnih 
časih Komunale?
Poudarjam, da ne pišem iz osebne uža
ljenosti ali česa podobnega, kot se mi 
hoče očitati. Na srečo, moj obstoj ni od
visen od politike in sem v svojih mne
njih in dejanjih popolnoma svoboden. 
Mislim pa, da Izolani morajo vedeti kaj 
se dogaja. Pozorni na poskuse podob
nega v GIZ-u (ustanovile so ga turistič
ne organizacije in je delež občine mini
malen). To je vladanje po sistemu The 
winner takes it ali (zmagovalec vzame 
vse) ! Evropska demokracija ni tako za
stavljena. Bomo videli.
Upamo na dobro za vse Izdane.

Občinski svetnik DS, Lucio Gobbo

Ps: Kot odgovor na pisma, ki sem jih bil 
v Mandraču deležen, naj povem, da jaz 
nisem nikogar označil za »nesposobne
ga volivca, ker bi naj ne obvladal svoje
ga telesa«. To je izjavil g.Klokočovnik! 
Vam, g. sosvetnik Ivan Bizjak, pa naj 
povem, da vašega paternelističnega 
pristopa in pomoči zaenkrat še ne po
trebujem. Da dobro sodelujem z vsemi, 
dokazuje med drugim tudi moje 8 letno 
predsednikovanje KS Haliaetum kjer ste 
bili vi član sveta in smo dobro sodelova
li v korist vseh krajanov. Upam pa, da 
bomo kljub vsemu uspeli za Izolo čim- 
več narediti.

V torek zvečer je bila v Kulturnem 
Domu Izola proslava ob Slovenskem 
kulturnem prazniku, ki pa je spomi
njala na vse drugo kot na proslavo 
ob tako pomembnem prazniku.
Že začetek s petjem državne himne, 
je bil precej klavrn. Gostujoča pev
ka, Bogdana Herman, je dala na- 
stavel in nato dirigirala prisotnim, 
ki jih je bilo res malo, naj pojejo z 
njo. Poskus ni uspel, saj je himna 
izzvenela zelo revno in za trenutek 
se mi je zazdelo, da je publika ne 
zna zapeti. Pa to ni nič nenavadne
ga, saj himne pri nas ni prav veliko 
slišati, za razliko od nekaterih naših 
sosedov, ki himno velikokrat pred
vajajo na radijskih in televizijskih 
programih, zagotovo pa ob začetku 
in koncu programa.
Napovedanega slavnostnega govor
nika, župana dr. Klokočovnika, ni 
bilo, zato je njegov govor prebral 
Miran Žlogar, predstojnik urada za 
družbene dejavnosti. Bil je kratek 
govor, namenjen predvsem pesniku 
po katerem pač imamo ta praznik. 
Nato so si izmenjaje sledile glasbe
ne točke pevke in harmonikarja, za 
katerega sem kasneje izvedel, da 
je član skupine Orleki, na koncu 
pa smo poslušali še recitaciji dveh 
poklicnih igralcev, Iva Godniča in 
Pavleta Ravnohriba. Vsakdo ima o 
programu seveda lahko svoje mne
nje a mene in tistih, ki so bili z me
noj, ni zadovoljil. Pevske točke so 
bile dolgovezne, saj je pevka bese
dilo brala in na ta način se je izgu
bila pristnost samih pesmi. Zmotil 
pa me je tudi odnos nastopajočih do 
nastopa na proslavi kulturnega pra
znika. Harmonikar v kovbojkah in 
znošenih teniskah ni naredil kakš
nega posebnega kulturnega vtisa, 
igralcu Ivu Godniču, ki je prešerno- 
vo žalostinko izvrstno podal, pa ni 
pristojala njegova standardna rdeča 
obleka z odlikovanji.

Ko premišljujem o programu pri
reditve ne morem mimo tega, da 
imamo Izolani več pevskih zborov, 
pihalni orkester, pa tudi mnogo 
sposobnih ustvarjalcev in izvajalcev 
glasbe ki bi nam pričarali prijetnej
šo proslavo. Seveda bi moral orga
nizator proslave na to pravočasno 
pomisliti. Toda, vtis imam, da je 
proslava nastala kar malo preko vo
lje, oziroma z minimalnimi napori. 
Že pogled na oder je to potrdil. 
Verjetno bi izolski kulturniki za 
manj denarja sodelovali na takšnem 
dogodku in pripravili bolj slavnos
tno proslavo, saj so to že večkrat 
naredili, celo za rojstni dan bivše 
županje. Zagotovo bi se na tak na
čin počutili bolj kulturne in bolj 
Izolani, hkrati pa bi dali priznanje 
domačim kulturnim ustvarjalcem 
in poustvarjalcem.

Anton Horvat

Mandračeva konkurenca s hriba
Spor ino m ut 'rm > drv Sivo šah

Velika seja
(resničnostni show)
Kot vse kaže bo naš resničnostni 
show doživel bolj klavrn konec. 
Današnje seje namreč ne bomo vi
deli v neposrednem prenosutako 
da bomo prikrajšani za nastope 
nominirancev iz prejšnjega Man- 
drača.
Če pa se bo slučajno zgodilo, da 
neposredni prenos seje vseeno bo 
opozarjamo, kdo so bili nomini
ranci v prejšnji številki. Izbrali smo 
najbolj glasne in najbolj tihe, vi pa 
morate enega med njimi izločiti iz 
resničnostnega showa Velika seja.
1. Aleksander Krebelj (IjN)
2. Lucio Gobbo (SD),
3. Igor Piantoni (Izola zbudi se)
4. Loridan Kaligarič (LDS).

Že imate vašega “favorita” oziro
ma “luzerja”? Koga bi najraje po
slali s seje domov?
Vaše glasove lahko pošljete na elek
tronsko pošto urednistvo@man- 
drac.com pod geslom Velika Seja 
ali, kot se za pravi resničnostni šov 
spodobi, lahko za svojega „izločen- 
ca“ glasujete na telefonsko številko 
05/6400010 (nikar pred 10.00 uro 
zjutraj).

Čudna pomlad na Šaredu

Najprej so v vrtu zacvetele trobenti
ce, a to ni nič nenavadnega v takšni 
zimi. Potem jih je pobelil sneg, a 
je tudi to normalno. Da so po sne
gu na vrtu zrasle gobe pa je že bolj 
nevsakdanje. Da so čez noč izgini
le v kakšno ponev pa je spet nekaj 
normalnega. (Suzana Černeka)

Kratke in neumne

V tej rubriki objavljamo vse kar je 
res pa se zdi, da ni res, ker človek 
ne more verjeti, da je res pa je res. 
Skratka, brez veze.

Ko neumen j..e zmedenega
0d začetka volilne kampanje traja tudi 
polaganje infrastrukture (voda, elek
trika, telefon) v Kocjančičevi in Skla
diščni ulici. Komunale! so še kar hitri, 
Rižanski vodovod pa seveda bistveno 
manj. Zdaj je k zavlačevanju svoje do
dal še Zavod za varstvo kulturne ded
iščine.

Kot smo izvedeli je, za Izolo odgo
vorni “čuvaj kulturne dediščine”, 
odločil, da lahko ulice tlakujejo 
samo s starimi kamnitimi ploščami. 
Teh je ob pretlakovanju Koprske in 
Ljubljanske sicer nekaj ostalo a so 
nekatere že porabili, nekaj pa jih je 
tudi izginilo, tako da jih preprosto 
ni več. In tako so se “komunalci” 
znašli pred zadrego: starih tlakov
cev ni več, novih pa ne smejo upo
rabiti. Rezultat: Namesto tlakovanja 
bodo ulico enostavno asfaltirali. Pa 
je kulturna dediščina rešena.

Tako boljše vleče
S klimami je križ. Če so na fasadi 
ni prav, če so na balkonu tudi ne 
in tako jih nekateri pač skrijejo na 
streho. Ampak klima potrebuje cevi 
po katerih prihaja topel ali hladen 
zrak, v blokih pa cevi ne morejo kar 
tako potovati po zraku in zato se 
marsikatera znajde tudi v dimniku. 
Estetsko gre prav gotovo za dobro 
rešitev, dimnikarji pa se jezijo, da 
je na ta način težje čistiti dimnike, 
čeprav je res, da tisti, ki imajo klimo 
dimnika ne uporabljajo, saj se, tako 
kot veliko število Izolanov, grejejo s 
klimatiziranim zrakom.
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Kriminalne

Se Piaggi...
Neznanec je med petkom in nedeljo 
na območju Izole ukradel skuter 
znamke Piaggio Quartz 50, reg. št. 
KPT1-452, kovinsko temno rdeče 
barve. V nedeljo zvečer je nekdo 
ukradel tudi kolo s pomožnim 
motorjem Piaggio Bravo, modre 
barve. Kdor bi vozili opazil, 
prosimo, da pokliče 113.

Dezinformacija
Nekaj pred polnočjo nas je poklical 
moški iz Izole. Bil je pijan, klical 
je iz gostilne, motilo ga je, da mu 
je natakar postregel s pijačo, kljub 
temu, da je pijan. Najprej smo 
mu svetovali, naj gre domov, a 
nasveta ni upošteval. Poklical nas 
je še večkrat in postajal vedno bolj 
nesramen. V gostilno smo poslali 
patruljo, ki pa je ugotovila ravno 
nasprotno. Tja je prišel pijan, zato 
ga natakar ni hotel postreči. Ker je 
prijavil kršitev, ki je ni bilo, smo ga 
kaznovali s plačilnim nalogom.

Klasika
Policista sta pri nadzoru prometa 
ustavila voznika OA, mu odredila 
preizkus alkoholiziranosti in 
zaradi odklonitve tega, odredila 
še strokovni pregled, kar je prav 
tako odklonil. Prepovedala sta mu 
nadaljnjo vožnjo in začasno odvzela 
vozniško dovoljenje. Voznik pa tega 
ni upošteval in je bil čez 20 minut 
ponovno ustavljen. Odrejeno mu je 
bilo pridržanje do iztreznitve.

Mopede kradejo
Občan je na naznanil, da mu je 
NN storilec, preko vikenda odtujil 
neregistrirano kolo z motorjem, 
znamke Tomos, tip APN 6, rdeče 
barve. Vozilo je bilo parkirano 
na dvorišču stanovanjske hiše. 
Materialna škoda znaša približno 
100 Eurov.

Kombi je zbežal
Občan je podal prijavo zoper NN 
storilca, kateri naj bi mu v zadnjem 
tednu dni odtujil motorno vozilo. 
Gre za neregistrirano kombinirano 
vozilo znamke Chrysler Voyager, 
modre barve. Vozilo je imel 
parkirano v Livadah, pri objektu 
Vina Koper. Materialna škoda znaša 
1.000,00 Eurov.

Glasna globa
Občani starega dela Izole so klicali 
na OKC in naznanili, da je iz enega 
od stanovanj slišati zelo hrupno 
glasbo. Policista sta po približno 
dvajset minutnem trkanju uspela 
priklicati lastnico. Sledi globa - 104 
Eure.

500 Eurov kričanja
Zaradi kričanja in nedostojnega 
vedenja na javnem kraju, je bila 18 
letniku iz Izole izrečena globa, ki je 
presegla višino 500 Eurov. Kršitev je 
bila storjena pod vplivom alkohola.

Auf biks
Zaradi »starih« neporavnanih 
računov je prišlo do fizičnega 
obračuna med mladeničema iz 
zaledja Izole. Sledijo plačilni nalogi 
za plačilo globe in kazenska ovadba 
zaradi lahke telesne poškodbe.

Tik pred koncem

Kletni lopovi
Oškodovani občani so tukajšnjo 
PP obvestili o štirih vlomih v 
kletne prostore. Iz ene kleti je bilo 
odtujeno 10 L vina, iz druge krožna 
žaga, iz ostalih dveh NN storilec ni 
odnesel nič.

Kletni lopovi 2
Do veliko večjega plena se je 
dokopal vlomilec, ki je vlomil v 
klet na območju Jagodja. Odtujil je 
motorno žago, pnevmatsko kladivo, 
kotno brusilko, vrtalni stroj in še 
nekaj pribora za omenjene naprave. 
Materialna škoda znaša približno 
700 Eurov.

Je kaj vašega?
Na PP Izola smo v preteklosti 
prejeli v hrambo naslednje najdene 
predmete:
• mobilni telefon znamke NOKIA, 
sterejši, brez baterije, z vstavljeno 
SIM kartico SIMOBIL:
• mobilni telefon znamke ALCATEL, 
VGA-Video, z vstavljeno sim kartico 
MOBITEL; in
• zapestnico iz rumene kovine 
(zlato), masivnejšo.
Lastniki lahko prevzamejo (z 
dokazili) predmete na PP Izola, 
sicer bodo po enoletni hrambi 
prodani na dražbi.

PREVENTIVA:
Smo v »Pustnem tednu«, kjer je 
»dovoljeno« tudi tisto, kar bi bilo 
v drugem času vsaj zasmehovanja 
vredno. Prav je tako, da se malo 
sprostimo, nadenemo maske, ki nas 
popeljejo v stanje, ki nam ustreza in 
nas veseli ter si ga mogoče po tihem 
tudi želimo.
Kljub temu ne smemo pozabiti na 
določene norme, ki kljub temu 
veljajo tudi v tem času.
Najprej bi opozorili na previdnost 
pred maskami, saj se lahko za temi 
skrivajo ljudje, ki imajo drugačne 
načrte, kot le zabavo. Mislimo 
predvsem na storitev kaznivih 
dejanj (tatvine iz stanovanj in vozil, 
mogoče storitev ropa, drzne tatvine 
in podobna dejanja).
Tudi kršitve javnega reda in miru ter 
kalitev nočnega mira in počitka so v 
tem času tudi lahko v povečanem 
obsegu.
Predvsem pa so kršitve največ krat 
povezane z nedovoljenimi dejanji v 
prometu.
V slednjem bi omenili najprej 
uporabo tehnično neizpravnih 
vozil v prometu (avtomobilov, 
traktorjev, vozov, ipd), vožnjo 
po cesti ali nepravilno hojo po 
vozišču, vožnjo vozil z maskami na 
glavi (prepovedujejo jo določila 1. 
odstavka 72. člena ZVCP-1), vožnjo 
oseb v prostoru za tovor, predvsem 
pa vožnjo teh vozil pod vplivom 
alkohola.
Ne grajamo, ampak le opozarjamo 
in si želimo, da zgoraj opisnih 
dejanj ne bi zaznali in vam kljub 
vsemu želimo, da se v tem času 
imate lepo.
Policisti PP Izola.

ALI OGLASI

Nepremičnine

- Oddamo za daljši čas 2 sobno 
opremljeno stanovanje v stanovanjski 
hiši v Izoli s samostojnim vhodom 
paru brez otrok! Cena po dogovoru, 
info: 031 643988, 05 6418 604 ali po 
e-mail:stojanl@siol.net

- Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 
garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727

- Poslovni prostor oddam. Na lepi 
lokaciji ob parkirišču, velik 35m2, 
primeren za pisarno. V prostoru so 
vsi priključki, vklučno z internetom 
in klimo, tel.: 041 249 806

- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

- Kmetijsko zemljišče (njivo) ali travnik 
v občini Izola ali Piran (lahko tudi 
neobdelano) kupim- Tel: 051 311 180

Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali 
parcelo, brez posrednika Tel. 031 406 739

Uslužbenka srednjih let išče v Izoli 
ali njeni okolici skromno garsonjero 
ali enosobno stanovanje za daljši čas. 
Tel.: 031/598 633

Vozila

- Avto-HyundaLEony za rezervnedele 
prodam 031 461 077

- Kupim rabljeni avto (Peugeot 206). 
Tel 05 641 34 08

- Prodam avtomobil škoda karavan, 
letnik93, v voznem stanju, neregistriran, 
za 20.000 sit. Gsm: 051 251 211

Delo

- Pomoč v hiši in okoli nje iščem, 
tel. 031 599 650

-Nudim inštruktcije—matematike 
za osnovne in srednje šole Gsm: 
041 287 425

- Eastiood VENI- Takoj zaposlimo 
kuharja ali pomočnika kuharja 
z iskušnjami ali brez. Možnost 
stalne zaposlitve.

^Picerija Gušt išče kandidate- 
ke za dostavo hrane. Pogoj: 
vozniško dovoljenje najmanj 5 
let. Ponujamo dinamično delovno 
okolje in stimulativno plačilo. 
Prijave na tel. 031 292 400

zTnštmiraimslovenš čino, italijanščino 
in angleščino na vseh stopnjah. Tel.: 
040 245 683

- Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855

- Starejšim nudim pomoč na domu 
Tel.: 041 233 451

- Iščem pedantno gospo za čiščenje 
stanovanja do 2x tedensko zjutraj. 
Plačilo 4,5 Eura na uro. Tel.: 64 13 760

Za skromno nadomestilo nudim pomoč 
pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri 
vsakdanjih opravilih. Tel.: 051 251 211

Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

-4LSan Simonu se je izgubil siv 
mucek (kastriranček), ki mu je 
ime Sony. Otroci ga zelo pogrešajo 
in če ste ga videli ali se je zatekel 
k vam, vas prosimo pokličite na 
041 681 811

Prodam—kužke (nemške—ovčarje 
brez rodovnika) stare 4 tedne 
Gsm 031 847 394

- Prodam dobro ohranjeno spalnico 
(omara, 2 nočni omarici, postelja 
in komoda) Cena 250 Euro, možen 
ogled (Izola) Gsm 040 346 912

LLgodno-prodam okrogloJhrastovo 
mizo (premer 110 cm) in štiri stole 
za 110 Euro. Tel: 05 641 34 65

- Prodam 1—mesec star bojler 
Ariston Shape Titanium 80 l(z 
garancijo). Cena po dogovoru. 
Tel.: 051 823 559

-Prodamd-šivalne-stroje-Bagativ-zelo 
dobrem stanju. Cena za vsakega: 100 
Eur. Tel.: 041 344 280

-Kompostiran kozji gnojprodam, 
tel 040 342 200

- Podarimo kompletno spalnico, 
demontaža in odvoz pa je vaša 
skrb Tel. 05 641 36 17

JmdanLSAišilni stroj d 63225 v garanciji 
še štiri leta. inf. na tel 041 227 817

- Kupim psa, nemškega ovčarja. Tel: 
05 641 34 08

- Domače istrsko__olivno__olje
prodamo. Tel.: 041 595 707

Sony_Playstation, star leto in pol z 
igro Fifa 2004 prodam, cena 24.000 
SIT. Tel.: 040 794 355

Prodam skoraj novo, 2 meseca 
rabljeno, zakonsko posteljo za 
30.000 sit. Tel.: 041 896-557

Zelo ugodno prodam kotni kavč, 
raztegljiv v posteljo in klubsko 
mizico. Tel.: 041 860 393

Prodam starejši lesen pianino. Tel.: 
041 227 720

Poceni kupim ali prevzamem 
rabljen kavč. Tel.: 041 344 280

Prodam metrska hrastova drva 
15.000 SIT m3, Tel.: 041 344 280

Kraška drva - poskrbite za topel 
dom. tel.: 040 342 200

- Drva prodam. Cena: 62 Eur za kubični 
meter, zrežemo in pripeljemo na dom. 
Tel.: 041 344 280

Kamenje primerno za škarpe z njiv v 
vasi Grbci /Šared/ po dogovoru lahko 
odpeljete. Odvoz možen samo v suhem 
vremenu. Tel.: 041 721 220

Rabljeni motorni mlin za grozdje, 
5001. kad za kmetijstvo in 2001. sod 
iz steklene volne za vino ugodno 
prodam. Tel.: 041 828 605
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Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 nlbO

Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Uradna kultura je očitno odveč
Tistim, ki so prišli na letošnjo občinsko proslavo ob slovenskem kultur
nem prazniku je bilo kar nerodno. Bilo jih je malo, morda za pol dvorane, 
vzdušje pa je bilo vse prej kot praznično.
K temu je prispevalo menda vse: od scenografije do programa, predvsem 
pa obiskovalci sami, saj je bilo tudi v dvorani videti, kdo v našem javnem in 
političnem življenju kam sodi. Če dogodek primerjamo s proslavo v nabito 
polnem Avditoriju ali enako polnem koprskem gledališču, smo res lahko 
slabe volje.
Izolski kulturniški teden so tako reševale prireditve, ki so jih pripravili v 
drugih izolskih “kulturniških hramih”. Tako-le množično je bilo na sre
čanju pesnikov, pesnic ter proznih ustvarjalcev, članov Literarne sekcije 
Izola in članov skupine za Slovensko Istro Literarnega kluba upokojen
cev Slovenije, da o vznesenih besedah niti ne govorimo.

V Shoto klubu so praznik slovenske kulture 
proslavili z dvema razstavama. Ivan Peterle 
- Ivanček je razstavil ducat nenavadnih sve
tilk, ki so z magičnostjo napolnile prostor v 
katerem sta dva domača oblikovalca, ki se 
skrivata pod imenom Beloff in Oryx razsta
vila unikatni nakit iz lesa in jekla (desno). 
To je bila njuna predpremiera, zdaj pa se s 
svojimi izdelki že selita v prava razstavišča. 
Tako-le dobro pa je bil v istem prostoru obi
skano potopisno predavanje najbolj znane
ga izolskega popotnika, Jožeta Lorbeka, ki 
je pripovedoval o svojem nedavnem popo
tovanju po Argentini in posebej po Patago
niji. Jože, ki ima za sabo tudi pot po Arktiki 
pa bo v kratkem v Shoto klubu pripovedoval 
tudi o svojih jamarskih doživetjih (zgoraj).

DAJTE NAM SE EN 
KROG ŽUPANSKIH 
VOLITEV !
(ZDAJ JE TAKO DOLGČAS)

S

Jereb zmrzoval, rokometašice žarele
Medtem ko je Andrej Jereb zmrzoval na Švedskem raliju, kjer je, kljub 
odlični uvrstitvi najbolj ohranil v spominu strupen mraz, so izolske roko
metašice kar žarele v Ljubljani, kjer so v gosteh premagale Olimpijo in tako 
ohranile realne možnosti za obstanek v prvoligaškem tekmovanju. Ko bo 
poleti Jerebu vroče na reliju v Grčiji pa bodo rokometašice že počivale v 
senci kakšnega drevesa na svetilniku. Nikoli ni vsem prav.

InA 'a


